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ZAPISNIK 

 sa 2. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 24.07.2017. godine (ponedjeljak),  

u dvorani ISTRA Spomen dom u Pazinu 

 Sjednicu je u 10,00 sati otvorio VALTER DRANDIĆ, predsjednik Skupštine Istarske 
županije (IDS), koji je  sjednici i  predsjedavao. 

 Pozdravlja sve  vijećnice i  vijećnike, Župana Istarske županije, gospodina Valtera 
Flega i  njegove zamjenice i zamjenika, pozdravlja prisutne pročelnice i pročelnike, te 
sve ostale suradnike i one koji će sudjelovati u radu Skupštine, predstavnike  
sredstava  javnog informiranja. 

 

PRISUTNI – ODSUTNI: 

 

Red
. 

br. 

 VIJEĆNIK 
 

LISTA PRIMJEDBE 

1. Valter Drandić IDS – HNS – ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

2. Furio Radin IDS – HNS – ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

3. Zvonko Liović IDS – HNS – ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

4. Cinzia Počeko Kranjec IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

5. Eleonora Kotiga Vaš IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

6. Vili Rosanda IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

7. Marija Kadoić Balaško IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

8.  Tedi Chiavalon IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni Opravdano 

odsutan 

9. Suzana Ladavac IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

10. Nevia Poropat IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

11. Josip-Anton Rupnik IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

12. Vedrana Gregorović Hrvatin IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

13. Petar Macura IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

14.  Vladimir Buršić IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

15. Zdenko Pliško IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni Opravdano 

odsutan 
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16. Jasna Bolić IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

17. Miloš Bajić IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

18. Tamara Brussich IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

19. Frančesko Andreja IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

20.  Bruno Stermotić IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

21. Sandro Jurman IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

22. Robert Velenik IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

23. Irena Peruško IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

24. Boris Rogić IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

25. Davor Komar IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

26. Vanda Poropat IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

27. Marino Baldini SDP - HSU - HSS – SDSS – IL  

28. Ljerka Peruško SDP - HSU - HSS – SDSS – IL  

29. Radovan Cvek SDP - HSU - HSS – SDSS – IL  

30. dr.sc. Sanja Radolović SDP - HSU - HSS – SDSS – IL  

31. Milio Bulić SDP - HSU - HSS – SDSS – IL  

32. Silvano Hrelja SDP - HSU - HSS – SDSS – IL  

33. Goran Subotić SDP - HSU - HSS – SDSS – IL  

34. Mirjana Galo SDP - HSU - HSS – SDSS – IL  

35. Monika Udovičić HDZ  

36. Jurica Šiljeg HDZ  

37. mr.sc. Tatjana Tomaić HDZ  

38. dr.sc. Dubravko Marković HDZ  

39. Aleksa Vale HDZ  

40. Damir Grünbaum Živi zid  

41. Damir Prodan Živi zid Opravdano 

odsutan 
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OSTALI PRISUTNI : 

Mr. sc VALTER FLEGO, župan Istarske  županije 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, zamjenica Župana IŽ 

GIUSEPPINA RAJKO, zamjenica  Župana IŽ, 

FABRIZIO RADIN, zamjenik Župana IŽ,  

VALERIO DRANDIĆ,  pročelnik Upravnog odjela za talijansku nacionalnu zajednicu i  druge 

etničke manjine IŽ,  

VESNA IVANČIĆ, tajnica  Skupštine  Istarske  županije 

MELITA FERENČIĆ,  pomoćnica  tajnice  Skupštine Istarske  županije 

IVAN KLARIĆ, voditelj zapisnika, 

SLAVICA BENČIĆ KIRAC, Upravni odjel za  financije i proračun IŽ, 

JOSIP ZIDARIĆ,  pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj IŽ, 

LORENA BRGIĆ, mr. sc., v.d. pročelnice za  gospodarstvo IŽ, 

MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu , šumarstvo, lovstvo, 

ribarstvo i vodoprivredu IŽ , 

VESNA PAVLETIĆ, v.d. po ovlaštenju Župana, pročelnica Upravnog odjela za 

decentralizaciju, lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu, protorno uređenje i 

gradnju IŽ, 

SONJA GROZIĆ ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za  zdravstvo i socijalnu  skrb IŽ, 

VLADIMIR TORBICA, pročelnik  Upravnog odjela za kulturu  IŽ 

NADA PRODAN MRAKOVIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za turizam IŽ, 

PATRICIA PERCAN, pročelnica Upravnog odjela za  obrazovanje, sport i  tehničku kulturu  

Istarske  županije,  

PATRIZIA BOSICH, pročelnica  Upravnog odjela za međunarodnu suradnju i  europske 

integracije IŽ, 

DUŠKO KIŠBERI, šef Kabineta Župana  Istarske  županije, 

DAVOR DEBELJUH, mr. sc. Služba za reviziju IŽ, 

MARGARETA STIPANČIĆ, pročelnica Službe za  javnu  nabavu IŽ. 

Utvrđuje da sjednici prisustvuje 39  vijećnika pa Skupština imam potreban kvorum i da 

može  punopravno odlučivati. 

Za sjednicu  vijećnici su dobili poziv dnevnog  reda s kojeg  skinuo  točku 9. Prijedlog 
Zaključka o davanju suglasnosti Lučkoj upravi Umag-Novigrad na potpisivanje Ugovora o 
koncesiji za obavljanje lučkih djelatnosti koja zahtjeva korištenje postojećih i gradnju novih 
građevina i drugih objekata podgradnje i nadgradnje na lučkom području luke otvorene za 
javni promet lokalnog značaja Karigador, radi novih potrebnih dodatnih konsultacija o čemu e 
vijećnici  biti na vrijeme izvješteni. Na osnovu prijedloga Komisije za izbor i imenovanje, koja 
je održala sjednicu  19.srpnja stavlja na dnevni  red novu točku 17. izbor svih radnih tijela 

42. Gordana Čakić Živi zid  

43. dr.sc. Tea Golja MOST  

44. Ladislav Turčinović MOST  

45. Divna Radolović Rosanda MOST  
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Skupštine Istarske županije.  Drugih prijedloga nije dobio  pa daje  dnevni red na glasanje. 
Nakon glasanja utvrđuje  da je Skupština jednoglasno za  2. sjednicu utvrdila slijedeći  

     D N E V N I  R E D 

1.  

a. Verifikacija zapisnika sa 40. sjednice Skupštine Istarske županije (prošli 
mandat Skupštine) 

b. Verifikacija zapisnika sa 1. konstituirajuće sjednice Skupštine Istarske županije 
2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
3. Svečana prisega vijećnika Skupštine Istarske županije 
4. Prijedlog Odluke o sufinanciranju projekta ''Centar kompetencije za napredne 

materijale'' 
5. Prijedlog Programa rada Savjeta mladih Istarske županije za 2017. godinu 

6. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o provedbi Operativnog plana aktivnosti 
Plana za zdravlje i socijalno blagostanje Istarske županije za 2016. godinu 

7. Prijedlog Odluke o dopunama Odluke o osnivanju Lučke uprave Pula 
8. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti Lučkoj upravi Poreč na potpisivanje 

Ugovora o izvođenju radova na dogradnji infrastrukturne namjene, prometnog 
sustava pomorskog prometa – molo, 3. skupine – luka javnog prometa Červar Porat 

9. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o lokalnim porezima jedinica 
lokalne samouprave 

10. Prijedlog dopuna Plana davanja koncesija na pomorskom dobru na području Istarske 
županije za 2017. godinu 

11.  
a. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu za 2016. godinu Županijskog 

operativnog centra Istarske županije 
b. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Programa rada za 2017. godinu Županijskog 

operativnog centra Istarske županije 
12.   

a. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Izmjena i 
dopuna Statuta Doma za starije osobe Raša, 

b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama 
Statuta Doma za starije osobe Alfredo Štiglić Pula – Casa per anziani Alfredo 
Štiglić Pola 

13.  
a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole dr. Mate Demarina Medulin 
b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Fažana 
c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Vladimira Gortana Žminj 
d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Vladimira Nazora Vrsar 
14. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta Srednje škole Mate Balota Poreč, 
15. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih 

stranaka iz Proračuna Istarske županije za razdoblje od 12. lipnja do 31. prosinca, 
16. Prijedlog Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Općinskog suda u Puli 
17.   

a. Prijedlog Rješenja o izboru Komisije za pitanja i zaštitu prava autohtone 
talijanske nacionalne zajednice 
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b. Prijedlog Rješenja o izboru Odbora za statut, poslovnik, lokalnu i područnu 
(regionalnu) samoupravu 

c. Prijedlog Rješenja o izboru Odbora za financije i proračun 
d. Prijedlog Rješenja o izboru Odbora za gospodarstvo i turizam 
e. Prijedlog Rješenja o izboru Odbora za ljudska prava 
f. Prijedlog Rješenja o izboru Odbora za prava etničkih i nacionalnih skupina 
g. Prijedlog Rješenja o izboru Odbora za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i 

graditeljstvo 
h. Prijedlog Rješenja o izboru Odbora za društvene djelatnosti 
i. Prijedlog Rješenja o izboru Odbora za predstavke i pritužbe 
j. Prijedlog Rješenja o izboru Odbora za međunarodnu suradnju i EU integracije 
k. Prijedlog Rješenja o izboru Komisije za priznanja 
l. Prijedlog Rješenja o izboru Odbora za pitanja antifašističkih boraca NOR-a i 

branitelja Domovinskog rata 
 

 

    O R D I N E  D E L  G I O R N O 

1.  

a. Verifica del verbale della 40-a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana 
(scorso mandato dell'Assemblea) 

b. Verifica del verbale della 1-a seduta costitutiva dell'Assemblea della Regione 
Istriana 

2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
3. Giuramento solenne del consigliere dell'Assemblea della Regione Istriana 
4. Proposta di Delibera sul cofinanziamento del progetto "Centro di competenze per i 

materiali avanzati" 
5. Proposta del Programma di lavoro del Comitato consultivo giovanile della Regione 

Istriana per il 2017 

6. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sull'attuazione del Piano 
operativo delle attività del Piano per la salute e il benessere sociale della Regione 
Istriana per il 2016 

7. Proposta di Delibera sulle integrazioni della Delibera d'istituzione dell'Autorità portuale 
di Pola, 

8. Proposta di Conclusione sul consenso all'Autorità portuale di Parenzo a firmare il 
Contratto d'esecuzione dei lavori di costruzione dell'infrastruttura necessaria al 
sistema del traffico marittimo - molo, 3-o gruppo - porto per il traffico pubblico Červar 
Porat  (Porto Cervera) 

9. Proposta di Delibera sul consenso alla Delibera sulle imposte locali delle unità 
d'autogoverno locale 

10. Proposta delle integrazioni del Piano d'assegnazione delle concessioni sul demanio 
marittimo sul territorio della Regione Istriana per il 2017  

11.  
a. Proposta di Conclusione sull'approvazione della Relazione sul lavoro svolto 

dal Centro regionale operativo della Regione Istriana per il 2016 
b. Proposta di Conclusione sull'approvazione del Programma sul lavoro svolto 

dal Centro regionale operativo della Regione Istriana per il 2017 
12.   

a. Proposta di Delibera sul consenso alla Delibera sull'emanazione delle 
Modifiche e integrazioni dello Statuto della Delibera sull'emanazione delle 
Modifiche e integrazioni dello Statuto della Casa per anziani Raša (Arsia), 
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b. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sulle modifiche e 
integrazioni  dello Statuto del Dom za starije osobe Alfredo Štiglić Pula - Casa 
per anziani "Alfredo Štiglić" Pola 

13.  
a. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 

modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola elementare dr. Mate 
Demarin Medolino 

b. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Osnovna škola Fažana (Scuola 
elementare Fasana)   

c. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Osnovna škola Vladimir Gortan 
Žminj (Scuola elementare Vladimir Gortan Gimino)    

d. Proposta di  Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Osnovna škola Vladimira Nazora 
Vrsar (Scuola elementare Vladimir Nazor Orsera)     

14. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Srednja škola Mate Balote Poreč (Scuola media 
superiore Mate Balota Parenzo)   

15. Proposta di Delibera sulla ripartizione dei mezzi per il finanziamento regolare dei 
partiti politici dal bilancio della Regione Istriana per il periodo dal 12 giugno al 31 
dicembre 

16. Proposta del Provvedimento di nomina dei giudici d'assise del Tribunale comunale di 
Pola 

17.  
a. Proposta di Provvedimento d’elezione della Commissione per le questioni e la 

tutela dei diritti della comunità nazionale italiana autoctona 
b. Proposta di Provvedimento d’elezione del Comitato per lo  statuto, il 

regolamento, l'autogoverno locale e territoriale (regionale) 
c. Proposta di Provvedimento di nomina del Comitato per le finanze e il bilancio 
d. Proposta di Provvedimento di nomina del Comitato per l'economia e il turismo 
e. Proposta di Provvedimento di nomina del Comitato per i diritti umani 
f. Proposta di Provvedimento di nomina del Comitato per i diritti dei gruppi etnici 

e nazionali 
g. Proposta di Provvedimento di nomina del Comitato per l'assetto territoriale, la 

tutela ambientale e l'edilizia 
h. Proposta di Provvedimento di nomina del Comitato per le attività sociali 
i. Proposta di Provvedimento di nomina del Comitato per le rimostranze e i 

reclami 
j. Proposta di Provvedimento di nomina del Comitato per la cooperazione 

internazionale e le integrazioni europee 
k. Proposta di Provvedimento di nomina della Commissione per i riconoscimenti 
l. Proposta di Provvedimento di nomina del Comitato per le questioni dei 

combattenti antifascisti della LPL e dei difensori della Guerra patriottica 
 
  AD- 1 

a. Verifikacija zapisnika sa 40. sjednice Skupštine Istarske županije (prošli 
mandat Skupštine) 

b. Verifikacija zapisnika sa 1. konstituirajuće sjednice Skupštine Istarske 
županije 

 



8 

 

Skupština  je  bez  rasprave i primjedbi jednoglasno verificirala 
pod  a) 
    Z A P I S N I K 
 
sa 40. sjednice Skupštine Istarske županije (prošli mandat Skupštine) 
 
pod b)                Z A P I S N I K 

sa 1. konstituirajuće sjednice Skupštine Istarske županije  s  konstatacijom da je 

na 11. stranici  pod točkom 24. upisan Dino Kozlevac, a treba pisati BORIS 

ROGIĆ koji je prisegnuo kao zamjena Dina Kozlevca. . 

 AD – 2 Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 

  PREDSJEDNIK, naglašava da je na temelju  rasporeda u Vijeću napravljen  
raspored za pitanja vijećnika. Obavještava još jedanput da je za  pitanja vijećnika, 
prijedloge i informacije, potrebno se prijaviti prije sjednice nadležnoj Stručnoj službi, 
gospođi Meliti  Ferenčić. To je izvršeno,  prijavilo se ukupno 13 vijećnika za postavljanje   
vijećničkih pitanja. Predviđeno je sat vremena  za ovu točku dnevnog  reda. Oni koji  ne 
stignu postaviti  pitanje prvi će biti na redu  na slijedećoj  sjednici. Svaki  vijećnik  ima 
pravo  na ukupno  dvije minute i može postaviti  najviše 2 pitanja. Nakon odgovora ima 
pravo još jednu minutu na eventualno  dopunsko pitanje ili izražavanje mišljenja.  

 Za postavljanje vijećničkih pitanja prijavljeni su se ovim redoslijedom :  Irena Peruško, 
Marino Baldini, Vili Rosanda, Tatjana Tomaić, Vedrana Gregorović Horvatin, Damir  
Grünbaum, Marija Kadoić Balaško, Josip Anton Rupnik, Sanja Radolović, Eleonora 
Kotiga Vaš, Nevia Poropat, Gordana Čakić, Mirjana Galo. 
Pitanja su se počela postavljati u  10,08 sati. 
 

 IRENA PERUŠKO, IDS, postavlja  Županu  pitanje vezano za indeks razvijenosti. S 
obzirom da je Istra kao  regija prema  indeksu razvijenosti  u  visoku  četvrtu skupinu, 
odmah iza Grada Zagreba i  razvijenosti  veću od 125 % od prosjeka Republike Hrvatske,  
kao  regija smo izuzetno ponosni  u pogledu  razvoja čitave zemlje, međutim,  stječe se 
dojam  da je to svojevrsna kočnica. Naime,  to se posebno  referira na povlačenje 
značajnih financijskih sredstava iz  različitih fondova, pogotovo nacionalnih fondova, gdje 
su financiranje Istarske županije puno niži uvjeti, a prijavljujemo ih prema istim uvjetima  i 
kriterijima, a dobivamo, izvlačimo, manja  financijska sredstva. Ono što bih ja dodala je 
da je svojevrsno obrazloženje tog načina mijenjanja  financiranja upravo  taj indeks  
razvijenosti,  pa s obzirom da mogu  reći  da iz  fondova za poljoprivredu puno manje 
novčanih sredstava dobivamo, područje obrazovanja konkretno,  za pomoćnike u nastavi  
dobivamo u pojedinim sredinama najmanji udio financiranja, iz područja socijalne skrbi, 
konkretno za  djecu slabije imovinskog stanja, dobivamo  puno manje novaca po Zakonu 
o igrama na sreću, koji  utječu i utvrđuju načine preraspodjele gradskih sredstava, za  
našu djecu  koja su slabijeg imovinskog  statusa, a  po  cenzusu  u Republici  Hrvatskoj, 
puno manje možemo povući sredstava u odnosu  na ostale regije, pa bih kroz ovu izjavu 
nekako formulirala pitanje: što mislite na ove spoznaje  i iskustva koja nam se u 
posljednje vrijeme događaju, što možemo kao Županija učiniti da na  neki način taj indeks 
razvijenosti  ne bude kamen  spoticanja, - da ga tako nazovem slobodno, - u nekakvom  
budućem razvoju kao regija da to nekako promijenimo i  nastojimo poboljšati u  cilju  
razvoja kao do sada. . 
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 ŽUPAN IŽ, zahvaljuje poštovanoj vijećnici na  vrlo konkretnom, i  aktualnom pitanju. 

Indeks razvijenosti je nešto  što u  Hrvatskoj egzistira više od desetak godina. Indeks 

razvijenosti temeljio  se u svome  početku na  geografskim  karakteristikama  Indeks 

razvijenosti pred svojih četiri, pet godina promijenio se, sada je postao ponderirani prosjek 

socio-ekonomskih kriterija, a ne više samo  geografski. Indeks razvijenosti bio je temelj za 

ocjenjivanje jedinica  lokalne samouprave vezano za  bivši Zakon po područjima posebne 

državne skrbi, odnosno  brdsko-planinskom  području, tako  da i  temeljem  tog Zakona, 

odnosno promjena kriterija iz  geografskog u  socijalno-ekonomske kriterije, neki  naši 

gradovi i općine ispali su iz  sustava brdsko-planinskog područja, odnosno posebne državne 

skrbi. Odmah smo upozorili na tu nepravednost, na činjenicu  da se  samo  neki kriteriji  

valoriziraju, a ono što je  sada više nego aktualno upravo je  pitanje koje ste  spomenuli, a 

tiče se  županija, ne više samo  općina i gradova, nego općenito i  županija, budući da smo 

itekako u dijelu iznad prosječno razvijenih hrvatskih županija. I gdje  tu sada nastaje problem 

? Problem nastaje prvenstveno u  činjenici da sve više strukturnih projekata i programa 

financirani iz fondova Europske unije,  mogu navesti konkurentnost i koheziju, regionalni 

razvoj, uzimaju u okviru  bodovanja indeks razvijenosti, negdje čak do  20 bodova od 100 

bodova. Znamo, kako se pišu  europski projekti. U tim projektima i programima najbolje 

županije, najrazvijenije regije, koje i dalje žele biti  najbolje, u dijelu privlačenja sredstava iz 

europskih fondova su na kraju linije,  odnosno zbog nedostatka 10 ili  20 bodova  nudimo 

novac iz europskih fondova.   

 Što je rješenje ? Nije rješenje samo konstatirati, nego je rješenje  nešto i učiniti, ono 

što sam učinio kao Župan. Negdje oko Nove godine, kada je aktualna ministrica, gospođa 

Gabrijela Žalec, bila kod nas u Puli, upozorio sam na tu činjenicu, na tu problematiku na 

Zajednici županija, jer je to zajednička tema. Meni je to hrvatski problem. Drago mi je da se 

pomaže Slavonija, pet Slavonskih županija, da imamo Zakon o otocima, ali  nemojmo 

kažnjavati   najbolje, zaustavljati upravo u ovom slučaju 3 najbolje županije u Hrvatskoj, 

Istarsku, Zagrebačku, odnosno Primorsko-goranska županija, koje indeksom razvijenosti 

imaju ozbiljnih problema u privlačenju europskih  sredstava.  

 Dakle, ministrica je obećala da će se pri kraju godine ići u promjenu indeksa 

razvijenosti. Naravno,  mi smo već predložili u kojem  smislu  treba indeks razvijenosti 

mijenjati kako  bismo i dalje svi imali jedan ravnomjerni start oko  apliciranja projekta prema 

EU fondovima.  

 Isto tako  treba reći  da  u  međuvremenu intenzivno prijavljujemo sve one projekte 

gdje se indeks razvijenosti manje valorizira kako  ne bismo  gubili  vrijeme. Mogu  reći da 

provodimo vrijednih projekata 117.000.000,00 eura   financiranih iz fondova EU. Prošli  

tjedan je 170.000.000,00 novih kuna došlo u Istarsku županiju. Radi se o projektima gdje 

indeks razvijenosti ne igra odlučujuću ulogu. U međuvremenu smo se  koncentrirali  na 

ovakve  projekte.  Paralelno i preko Zajednica županija apeliramo na resorno ministarstvo 

da se promijeni indeks razvijenosti, dali  smo prijedlog  na koji  način želimo to učiniti. Ostaje 

da sačekamo kraj godine  da vidimo hoće li u tom smislu Ministarstvo regionalnog razvoja i  

fondova EU učiniti upravo ono što je i obećano.  

         MARINO BALDINI, SDP, ima dva pitanja. Jedno je povezano sa  Udrugom, odnosno 

grupom  građana «Moj lipši Karigador». Jutros sam  dobio jedan dopis, možda ga je još 

netko od vas dobio, znate manje, više, preko  tiska  o čemu se radi. Naime, oni imaju sada 
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negdje oko  tisuću potpisnika peticije,   traže poništenje koncesije na pomorsko dobro  iz 

čitave  serije razloga, koje  sada neću  nabrajati. Zanima me da li ima intencije sa strane 

Županije da se nešto poduzme po toj liniji ili ne.  

         Drugo je pitanje vezano za promet, koje je sada  aktualno, što možete vidjeti i po 

prometu  u Pazinu, a da ne kažem u Poreču , Puli, Rovinju, naročito danas, a to je  normalno 

u sezoni, ali piše u jednom dnevnom listu,  Zagrebačko jutro, da imamo  rast u Istri u odnosu 

na neke parametre i do  300 % po   raznim potrošnjama, a i po  nekim  vrstama prometa itd. 

Postavlja se pitanje da li  planiramo  takav rast za cijelu seriju stvari, ako hoćemo o prometu, 

za spajanje prometa. Nešto  se radilo na Slovensku  stranu. Kako će utjecati taj zaljev, ta 

vala, to ćemo vidjeti. U svakom slučaju radilo se, to je pohvalno, da li planiramo  nešto, 

recimo, za vodu, jer po ovom  ritmu u par godina ćemo imati problema s vodom po ljeti, 

nećemo imati dovoljno vode, ako pada kiša u redu, ako ne pada kiša?. Da li  se nešto 

poduzima u dugoročnom planiranju po  toj liniji, jer ima stvari o kojima treba i 20 godina prije 

razmišljati, za neke  pet ili četiri godine. Ili recimo s Istarskom željeznicom, s ovim ću završiti. 

Istarski sabor, ne ovaj naš, nego onaj iz XIX stoljeća je napravio projekte za željeznički tunel 

kroz Učku. Oni postoje, nisu skriveni. Da li netko nešto po  tom pitanju radi ?. 

       ŽUPAN IŽ, naglašava da su ova dva pitanja gospodina Baldinija izuzetno aktualna. U 

konzultaciji s predsjednikom Skupštine, a između ostalog i temeljem dopisa Udruge «Moj lipi  

Karigador», koji  su poslali prošli tjedan i temeljem razgovora sa mnogo zainteresiranom 

javnošću, prvenstveno misli na Općinu Brtonigla, na načelnika, Općinsko vijeće i Lučku 

upravu, zaključak je bio da su nam potrebne dodatne konzultacije da u  dobroj vjeri  razvoja 

ne učinimo nekakvu grešku. Zato ćemo loptu  staviti  malo na zemlju i imati  vrlo brzo 

očitovanja onih kojima  smo  već u četvrtak  uputili zahtjev,  Općinsko vijeće  općine na čijem 

prostoru se namjerava taj zahvat učiniti, očitovanje Lučke uprave , kako  ravnatelja, tako i 

Upravnog vijeća Lučke uprave Umag-Novigrad. Ne bih  prejudicirao ništa, stavimo loptu  na 

zemlju, svijet će se i dalje vrtjeti u  ova dva, tri mjeseca koliko   treba da ta očitovanja dođu. 

Trebati ćemo biti malo pametniji i hladnije glave ići naprijed. 

        Kada govorimo o  brojkama, o postocima, o  svim  situacijama koje ste  odlično 

detektirali, trebalo bi krenuti od jedne činjenice, od plana kojeg smo i mi ovdje, a tiče se 

turizma, donijeli prošle godine. To je  Master plan razvoja našeg turizma od 2000 – 2025 

.kojim smo   definirali  glavne ciljeve, glavne smjernice našeg djelovanja. 

        Kada govorimo o brojkama, indeksima, a to govorim i kao predsjednik Turističkog 

vijeća,  u  petak smo upravo  o  toj temi  imali  sjednicu našeg Turističkog vijeća u  Umagu, 

ne bih toliko za  gotovo uzimao sve te  postotke i  sve te brojke, ali  još manje bih se hvalio 

sa njima. To od  mene čuti sigurno nećete, već bih na temelju tih brojaka i postotaka kakvi 

god oni bili, jednoznamenkasti ili dvoznamenkasti, - mogu kasnije elaborirati zašto tako 

kažem, odnosno objašnjavam, -  mislim da trebamo  svi imati  na pameti Zakon o legalizaciji 

bespravno izgrađenih građevina i na koji način se danas evidentiraju  ti ljudi u odnosu na te 

dvije, tri godine koje nisu nigdje postojale,   kakav god postotak bio mi se trebamo pitati 

kakvo sjeme,  dobro ste to vi  rekli  gospodine Baldini, danas želimo  posijati da naša djeca 

budu to žela, kako se kaže. u narodu.  

      Dakle, što  danas učiniti  da imamo   jedan održivi  rast, ne samo turizma, nego cijelog 

života u našoj Istri, imajući na umu da infrastrukturu  trebamo mi raditi i da ta infrastruktura 
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se kapacitira i projektira na vršno opterećenje,  a ne na  potrošnju vode, struje, prometa od 

10. ili 20. veljače svake godine.  Kada imamo to na umu onda je  jasno  da  trebamo i dalje u 

Istri insistirati,  ne na kvantiteti, nego na kvaliteti i zato mislim da je odlično  sve to što  

radimo, a tiče se dizanja kvalitete, nevažno da li hotelskog smještaja, kampova, privatnog 

smještaja, gdje  mislim da imamo još puno izazova za učiniti. Mislim da trebamo dizati 

kvalitetu obrazovanja kadrova u turizmu, koja  treba pratiti takvu  kvalitetu, odnosno strukturu 

gostiju. I ono što je izuzetno važno, trebamo u dijelu turizma  promišljati kako  da još bolje 

spajamo poljoprivredu i turizam  kod nas u Istri, ali isto tako kako  da mi, kako  ste vi  rekli, 

imamo  takvu infrastrukturu koja će omogućiti život, ne samo 100 dana, nego 365 dana, mi 

svi koji  smo rođeni  živimo u  Istri.. Kada kažem to, naravno, da smo u  stalnim kontaktima 

sa svim odgovornim u istom dijelu i infrastrukture i da radimo takve projekte koji će 

kompleksno sagledati našu Istru i u dijelu vodoopskrbe i u dijelu  vodozaštite i prometa i 

čuvanja prirode, odnosno pročišćavanja  otpadnih  voda, elektroenergetske opskrbe i svega 

ostaloga, dakle, do wi - fi što  danas moderna infrastruktura je i u  tom dijelu,  mi  smo pred 

mjesec dana poslali  Hrvatskim cestama projekt od  1.200.000.000,00 kuna potrebnih 

ulaganja u naše istarske ceste samo iz dijela Hrvatskih  cesta. Prošli  tjedan dobili smo za 

EU projekte u dijelu vodozaštite, vodoopskrbe 65.000.000,00  plus za infrastrukturu koja se 

zove navodnjavanje. Što  želim  reći? Želim reći  da sustavno  radimo, projektiramo, 

planiramo i  da bih volio da je to  tako u svom dijelu sve infrastrukture, nevažno da li je ona u 

državnim rukama, kao što je to, dobro ste vi naveli primjer  Hrvatskih željeznica, odnosno 

željezničke infrastrukture i još ove druge koja  je u lokalnim ili  regionalnim rukama. Za drugi  

dio koji je u lokalnim i  regionalnim  rukama itekako se radi, itekako  se projektira, itekako se 

aplicira i na  strukturne fondove. Pričajući o  strukturnim fondovima, moramo mijenjati i 

operativni program. Kada već pričamo o  društvenoj infrastrukturi, na primjer dječji vrtić, 

škole, vatrogasni dom, se ne mogu  financirati iz operativnog programa,  ali  to  smo  si sami 

krivi pošto je Hrvatska takve operativne programe napisala. Za to  isto imamo obećanja 

resorne ministrice da će se mijenjati i operativni programi da se ispravi  greška iz  bliske 

prošlosti. A u dijelu infrastrukture  koju vi spominjete, mi ćemo, kao i  do sada,  inicirati, 

predlagati i kandidirati takve projekte koji će osigurati Istri  da se može održivo  razvijati. Ne 

patimo od enormnih brojki, od enormnih skokova, ali  patimo za time da želimo jednu održivu 

Istru razvijati za našu djecu temeljenu na kvalitetnom životu svih nas ovdje i gostiju koji 

dolaze u Istru. Da bi to bilo tako  trebamo imati  jedan sustavan pristup, koji mislim da imamo 

i ovom djelu. Ja vas mogu samo umiriti da je u dijelu komunalne infrastrukture  kritična, a u 

ostalim dijelovima  manje kritična, budući da na vrijeme promišljamo razvoj Istre slijedećih 10 

ili 20 godina. 

         MARINO BALDNI, SDP, zahvaljuje se gospodinu  Valteru Flegu na iscrpnom odgovoru 

i u  dopunskom pitanju  pita da li  je  moguće, obzirom da je Istra, ipak jedna trećina  

hrvatskog turizma, po jedinci možda nešto malo manje od trećine, imamo puno dužu pred i 

podsezonu nakon glavne, da djelujemo prema središnjim našim organima koji  bi možda 

mogli utjecati da se ipak uvedu vinjete, odnosno  da se poduzmu one mjere koje će nam 

olakšati poteškoće koje imamo na granici. To je samo  jedna od mjera  koju nije teško  

uvesti. Razumijem da  unutar Hrvatskih  autocesta ima otpora prema tome, jasno nam je  

svima i zbog  čega, ali  moramo   osuvremenjivati društvo i promet. To je nama neophodno, 

a prvi smo u nizu opterećenosti prometa u sezoni.   
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          ŽUPAN IŽ, zahvaljuje gospodinu Baldiniju  na  konstruktivnom prijedlogu i kaže da se  

apsolutno  slaže sa time, budući  da znamo da nam autoceste u Republici Hrvatskoj, a tako i 

u  Istarskoj županiji,  nisu  baš među najjeftinijim u  Europi i svijetu. Apsolutno  je  vrlo 

ozbiljna tema  cijena i protočnosti. 

       Vezano za  granice,  za gužve, za funkcioniranje u ljetnim mjesecima,  mogu  najaviti da 

danas u  15,00  sati dolazi ministar unutarnjih poslova , gospodin Božinović u Pulu, sa kime 

ću upravo o  tome danas i  razgovarati.   

      VILI ROSANDA, IDS, naglašava da je Župan u biti odgovorio   na jedan dobar dio 

njegovog mog pitanja, pa ističe problem nedostatka radne snage u  turizmu, posebice u  Istri. 

Nisam dugo u Županijskoj skupštini, ovo mi je  drugi mandat, sjećam se da na početku 

prvoga mandata glavna je tema u biti bila nezaposlenost više, manje. Nezaposlenost je bio 

problem kojim smo se bavili prije samo  pet  godina, da u biti  danas razgovaramo o jednom  

drastičnom nedostatku  radne snage, ne samo u turizmu  u  sezoni, već u  svim sektorima 

gospodarstva. Budući je  Vlada najavila neke mjere i  povećanja kvota, ako se ne varam,  a 

svi znamo  da se gospodarstvo mijenja puno brže nego neke kvote, sumnjam da će se moći  

reagirati adekvatno  na taj način, pa me zanima što  Županija  radi i što može napraviti da 

slijedeće godine ublaži situaciju po pitanju nedostatka radne snage. Brojke su sada dobre , 

odlične, trendovi kažu  da će sezona biti  dobra i iduće godine, kao  i ova godina   danas. 

       ŽUPAN IŽ zahvaljuje vijećniku Viliju Rosandi na pitanju. Kaže  da se sjeća da se prije 5 

godina na Županijskoj skupštini  razgovaralo  kako uvesti cijeli niz  gospodarskih mjera 

pomoći gospodarstvu, obrtništvu, poljoprivredi, kako bi  dizali  broj zaposlenih. Drago mu je 

da u ovoj  Županijskoj skupštini cijelo  vrijeme nismo pričali o padu nezaposlenosti nego o 

povećanju zaposlenosti. I  danas mogu  reći da u odnosu na pred  4, 4 i pol godine  imamo 

preko  3000 novozaposlenih ljudi u  našoj Županiji. I naravno  da se sada nameće slijedeće 

prioritetno područja ili pitanje koje se tiče radne snage, koje se tiče cijelog sustava 

formiranja, kreiranja kvalitetne radne snage, kvalitetnih ljudi koji  mogu odgovoriti na sve  

izazove globalnog  tržišta radne snage u XXI stoljeću. Isto tako jasno je da to  ne može samo 

isključivo županija rješavati na svom području , jer vi znate da je to pitanje koje se rješava, ja 

bih rekao, i od kućnog odgoja i od roditeljskog odgoja preko vrtića, pa sve do  ministarstva, 

odnosno do  cijelog životnog učenja od najiskusnijih naših ljudi kako  to  rade najrazvijenije  

europske i  svjetske regije, posebice Japan. 

      Kada  govorimo o radnoj snazi što  možemo učiniti ? Mislim da možemo djelovati u  dva 

smjera što i radimo. Ne treba izmišljati  toplu vodu  već vidjeti kako to  rade neke europske 

regije. U petak sam sa svojim  kolegom predsjednikom Okruga Konstanz u Baden-

Witenbergu gledao kako oni  rješavaju nedostatak radne snage. To je nešto što nama hitno 

predstoji, a tiče  se fleksibilnog obrazovnog sustava. Danas znamo koji  nam profili  

djelatnika u kojim sektorima nedostaju. Danas to znamo, jer  imamo odlične kontakte i sa 

HZZOM i sa Gospodarskom komorom, Obrtničkom komorom. Točno znamo kojim  nam ljudi, 

zanimanja, profesija, studenata, nedostaje.  Međutim, fali nam poluga fleksibilnog djelovanja  

da možemo otvoriti mogućnost osposobljavanja od pekara., kojeg nemamo u  Istri ili 

keramičara ili na fakultetu diplomiranog inženjera strojarstva. Ići ću od sebe što mi je  

najjednostavnije. Ako  vidimo  da nam to nedostaje mislim da bismo trebali imati  takav 

sustav koji će, kao kolege u Witembergu, omogućiti da kroz 6 mjeseci  otvorimo to zanimanje 

i da sustav stimulira to  dijete  da se u  tom profesionalnom dijelu  usmjeri, a tog gospodina, 
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iskusnog gospodina, kao što sam rekao, to dijete stimulira da se upiše u to zanimanje, da se 

upiše za prekvalifikaciju, za obrazovanje, ali  i porezni sustav to prepoznaje, kako bismo 

mogli, bez  obzira da li netko ima 20, 30 ili 50 godina, imati kvalitetnu osobu ako se želi 

obrazovati. To je sasvim sigurno nešto što smo i pismeno i usmeno predlagali i  na radnoj 

grupi te na Zajednici županija  pred ex ministrom. Sa sadašnjom ministricom još nisam imao 

čast razgovarati u tom smislu, utjecati, kako  bismo kopirali  najbolje prakse iz Europe. 

       Posebna tema je naš Zavod za zapošljavanje. Govorimo o uvozu  radne snage, o 

kvotama, govorimo o  ljudima koji će doći raditi u Istru, u Hrvatsku, a na Zavodu za 

zapošljavanje imamo 178.000 ljudi, što je  malo  čudno, blago rečeno. Ono što  sasvim 

sigurno ćemo dalje  raditi je ono što  možemo  sukladno našim ovlastima, ingerencijama, a to 

je, prije svega, o kontaktu sa tržištem rada, prepoznavati deficitarna zanimanja i ta zanimanja 

stimulirati, ta zanimanja stipendirati i  otvarati, bez obzira što to nij4 u našim rukama,  

dodatne centre obrazovanja, akademije, kompetencije i privlačiti i tijela, koja se time 

profesionalno  bave, da dođu ovdje u  Istru osposobljavati   takve kadrove. Na ta dva fronta 

ćemo dalje raditi, jedan je institucionalni, a drugi  pomoćni, recimo to  tako. Mislim da 

možemo još  više učiniti da onaj cilj o kojem smo ovdje pričali, ako se sjećate pred 4 godine, 

da ne pričamo o stopi nezaposlenosti, koja je danas rekordno niska, u Istri iznosi 2,5 %, 

nego  da pričamo o povećanju  broja zaposlenosti, što  nam mora biti prioritet i ovom 

mandatu Županijske skupštine Istarske županije ili mene kao Župana.        

       TATJANA TOMAIĆ, HDZ, naglašava da ima jedno pitanje koje je jako aktualno, a tiče 

se ovoga što se sada dešava  sa  odlukom arbitražnog suda iz Savudrijske vale. Bez obzira 

što je to  nacionalno pitanje, državno pitanje, tiče se svih nas, jer se radi o  našoj županiji,  

konkretno o  našem  teritoriju i o  našem moru. Svi znamo da je 29. srpnja 2015. godine 

Hrvatski sabor jednoglasno donio odluku o izlasku iz arbitraže i prekid spora o arbitraži zbog 

korumpiranosti suca. To je bila jednoglasna odluka Hrvatskog sabora, koje je  najviše 

zakonodavno tijelo u Republici Hrvatskoj. Nakon toga, nakon  arbitražne oduke u zadnje 

vrijeme gospodin Ivan Jakovčić zastupa tezu da bi arbitražna odluka trebala biti polazište za 

daljnje pregovore, što nije u skladu s hrvatskim interesima. Ima pitanje za  gospodina 

Župana. 1.  da li je to stav IDS-a, ako nije koji je stav IDS-a, a 2. bez obzira što je to državno 

pitane, što je konkretno  napravljeno glede ribara, pomoći njima na lokalnoj razini.   

            ŽUPAN IŽ, zahvaljuje  poštovanoj vijećnica na aktualnom pitanju. Naglašava da je 

Hrvatski  sabor pred dvije godine ili dvije godine i koji mjesec, jednoglasno donio svoj stav da 

izlazimo iz  arbitraže. Ne znam koje je tijelo u Hrvatskoj veće tijelo od  Hrvatskog sabora i  

drago mi je da  danas, naravno, i Vlada to isto ovdje govori. Ja neću ići u to što govori koja  

stranka, jer ovdje smo  Županijska skupština Istarske županije, to  nije pitanje ni  jedne 

stranke, nego to je pitanje, prije svega, institucija Republike Hrvatske, a to je i  Vlada i  Sabor 

i Županija, zato ću pričati kao Župan, a ne kao član ni jedne stranke, jer sam siguran da svi 

isto  razmišljamo da branimo naše interese, da branimo naše ljude koji žive od svog rada,  

ribara i  sve druge.  

         Hrvatska je izašla iz arbitraže i ono što je jasno  to je u par navrata i sam premjer 

istaknuo. Naravno, da jesmo otvoreni za sve moguće razgovore kako bismo i tu temu, ja se 

nadam,  u neko razumno vrijeme i zatvorili, kako ne bi ona  bila  kočnica razvoja ili uteg oko 

noge bilo kojem  stanovniku koji djeluje i živi na tom arbitražnom području.  
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         Ono što mislim da je važno za  reći je da sam  u međuvremenu  imao  cijeli niz 

razgovora i  sa jedinicama lokalne samouprave, dakle, u Slovenskoj Istri, da li je to Piran, da 

li je  to Koper, Izola ili Ankaran, da sam imao razgovore sa gospodarskim spornicama, 

odnosno  komorama, sa ribarima, evo, kada već njih navodite,  u četvrtak smo bili zajedno, 

dakle, ribari iz područja Umaga i mi iz Županije. I ono što mene veseli je  što ovdje lokalno 

svi razmišljamo isto. Nismo opterećeni sa nekom velikom politikom i nismo opterećeni, dakle, 

da je netko ovakav ili onakav, već smo opterećeni da naša suradnja, naše funkcioniranje, 

naši projekti i dalje se nastave.  Naravnom  da je niz otvorenih pitanja koja se tiču 

svakodnevnog života. I mi onda trebamo se  po tim pitanjima i konkretno očitovati, ali to 

ćemo  raditi samo, isključivo i jedino dogovorom, loptom na putu, odnosno na zemlji, kako 

bismo mi  u  Istri bili primjer, ne samo Hrvatskoj, nego puno šire suradnji unatoč tome što 

nažalost neki na nacionalnim levelima hrvatskim ili slovenskim, pokušavaju  nekakve  

političke bodove dobiti. Jasno je  da au druge godine u Sloveniji parlamentarni izbori i  jasno 

je da, nažalost, neki političari valjda misle na tome neki poen ugrabiti, ali isto tako je jasno da 

kao nikada do sada mi nećemo na te fore, reći ću, nasjesti i nastaviti graditi ono što  cijelo 

vrijeme  gradimo, a to je suradnja. Na kraju  ću reći da ću biti  najsretniji ako i kada i  čim 

prije uđemo u  schengenski prostor i kada ta tema bude daleko  iza nas.       

        TATJANA TOMAIĆ, zahvaljujem se gospodinu Županu na odgovoru, ali u dopunskom 

pitanju kaže da joj nije odgovorio   na pitanje da li  Župan zastupa stav ili  se ograđujete od 

stava gospodina Ivana Jakovčića, počasnog predsjednika IDS-a i europarlamentarca,   

njegovih izjava 

        ŽUPAN IŽ, kaže: mislim da svi mi ovdje zastupamo i vi i moja malenkost i gospodin Ivan 

Jakovčić, da sada trebamo  razgovarati. Dakle, trebamo  razgovarati  sa svima na ovome 

svijetu, a posebice sa susjedima. Zato se i  vraćam i na sastanak gospodina Plenkovića i 

Cerara, jer mislim da bez  razgovora mi ćemo tako, reći ću na nekakvim udaljenim 

pozicijama,  nanijeti  najveću štetu upravo tim ljudima koji žive na tom području. Naravno, da 

razgovaramo, naravno da neću nikakve stranačke stavove ovdje iznositi, ali hoću reći da 

mislim da možemo  svi  staviti glave skupa i raditi u interesu suradnje i međusobnih projekata 

i budućih odnosa, prvenstvenom  ne nas političara, nego ljudi uz granicu. 

        VEDRANA GREGOROVIĆ HRVATIN, IDS naglašava da će njeno  pitanje biti  vezano 

uz projekt financiranja iz europskih fondova, a nadovezala bih se na kolegicu Irenu Peruško, 

koja je na početku postavila pitanje vezano za problematiku  uz indeks razvijenosti, pa je 

konkretno zanima koji županijski  projekti  su pri kraju, koji su u nekakvoj realizaciji i  kakvi su  

planovi za budućnost, odnosno  da li imamo nekakve informacije što nas  u nekoj skoroj 

budućnosti od projekata sufinancirani europskim sredstvima nas čeka i ih kojih konkretno  

područja su ti projekti.   

        ŽUPAN IŽ, zahvaljuje poštovanoj vijećnici Vedrani Gregorović Hrvatin na konkretnim 

pitanjima. Pitanje je konkretno, a odgovor je vrlo, vrlo kompleksan. Danas ukupno provodimo 

132 projekta. Kada kažem mi mislim na Županiju u užem djelu i županijske korisnike, tijela 

gdje  je osnivač županija, nevažno da je to ustanova, trgovačko  društvo ili  agencija, svi  

zajedno 132 projekta provodimo, koji su  teški 155.000.000,00  eura. Od tog dijela,  samo dio 

koji se tiče nas, koji će ovdje ostati je 117.000.000,00  i 153.000,00  eura. To su zbilja 

impozantne brojke.  Budući da će na slijedećoj sjednici Skupštine Istarske županije doći 

Izvještaj o radu Župana, čiji je sastavni dio i svih županijskih odjela, činjenica je da smo  
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brojali sa 30.06. koliki broj samo županijska uprava radila projekata. U prvih 6 mjeseci smo 

17 novih projekata kandidirali. U natječaj prekogranične suradnje Slovenija, Hrvatska, 

odnosno Italija – Hrvatska, smo vrlo aktivni, odnosno do sada smo bili u pred pristupnom  

razdoblju najbolja županija u  Hrvatskoj. Siguran sam da ćemo i dalje  tako  biti.  Županijski 

udio je  31.000000,00  eura od ukupno  245.000.000,00  eura koliko je  ukupan badžet svih 

tih projekata prekogranične suradnje. U međuvremenu,  od 30.06. do  24.07. kandidirali  smo 

još  tri nova projekta sa novih 22.000.000,00 eura Fonda, odnosno  badžeta, koji  vjerujem 

da će proći i  ovdje ostati. 

         Kada govorimo  o  perspektivi želim naglasiti činjenicu, koja  jako ima   veze i sa novim 

Zakonom, koji je još uvijek prijedlog Zakona o financiranju jedinica lokalne, odnosno 

regionalne samouprave. Mislim da je to izuzetno važan zakon koji će se itekako  reflektirati i  

na našu  županiju, jer znate da te projekte, te brojke, te eure realiziraju ljudi. Ljude treba 

zaposliti, ljudi trebaju dobivati plaću, ljudi trebaju biti educirani i  takvi ljudi  mogu itekako 

vratiti i nove projekte u Istru. Ako bi novi zakon, ne daj bože, išao u smjeru smanjivanja 

poreznog dijela prihoda županija,  mi ćemo opet morati nešto reducirati. Mene će srce boljeti 

ako ćemo morati nešto reducirati na europskim projektima ili u dijelu 15 % našeg avansa, 

odnosno  sufinanciranja. Sve je to  vrlo, vrlo vezano i u  jednoj velikoj korelaciji. Međutim, 

mislim, da ćemo  na kraju shvatiti  da trebamo  razmišljati racionalno, da trebamo razmišljati 

na način kako želimo te županije u cijeloj Hrvatskoj razvijati, a ja tvrdim  da županije trebaju 

biti  jasne, ja tvrdim da županije trebaju biti  razvojne. To sam tvrdio i to  ću tvrditi i prema 

Vladi Republike Hrvatske, bez obzira koja Vlada bila i prema Zajednici županija, kako bismo  

te projekte mi  radili, iako zakonski ne moramo. Mi zakonski  ne realiziramo takve projekte. 

Da nismo realizirali prošli tjedan 115.000.000,00 kuna navodnjavanja i pomoći  gospodarstvu 

ili turizmu o kojemu smo  pričali i kulturi, mi smo u  zakonskim okvirima. Ne daj bože da tako  

razmišljamo i ne daj bože da županija postane birokratsko -administrativno središte koje se 

bavi nekim izvještajima, koji  neke papire vrti ili, evo, ne želeći omalovažavati ni jednu  

djelatnost, daje koncesije na mrtvozornike, što je sve u zakonu i što je sve u obimu i popisu 

naših poslova. Međutim, tvrdim da županija treba biti razvojna, tvrdim da trebamo još više 

mladih, prvenstveno ljudi educiranih, obrazovanih zaposliti kako bismo bili još  uspješniji, 

promijeniti ono što sam prije govorio indeks razvijenosti i  što bih volio pomoći privatnom 

sektoru, pomoći općinama, koje ne mogu  tako kao županija,  na način, bilo  bi prekrasno da 

u svakoj općini ili gradu, imamo par ljudi koji će  pisati projekte za automehaničare, za 

obrtnike, za poljoprivrednike, to  bi onda bila prava pomoć županije privatnom sektoru. Takvu 

županiju ja sutra vidim, a do onda, evo, biti ćemo kao i do sada, uvjeravam vas, super 

uspješna županija u privlačenju europskih fondova. 

        DAMIR GRÜNBAUM, ŽIVI ZID, kaže da se njegovo pitanje odnosi na već poznatu 

situaciju koja se dogodila  u selu Brkač pored Motovuna. To selo je bilo poprište nečega na 

što mi u   Istri nismo navikli. Ja od kada sam rođen i živim ovdje 50 godina nije se dogodilo 

da odjednom 80 interventnih policajaca zatvara županijsku  cestu bez odobrenja, bez ikakve 

dozvole od županijske  uprave, zatvara cestu 20 sati, blokira prolaz turistima, svim 

stanovnicima,  a da za to nitko  ne odgovara i da na to nitko ne reagira, pa i  naš Župan, ni 

direktor Turističke zajednice. Tih 80 policajaca brutalno je upalo u kuću obitelji Milanović, 

izbacilo ih iz njihovog doma, oduzelo im  sredstva za rad, stanove. Svi dobro znamo da je 

obitelj Milanović, svi  ste čuli iz medija, da imaju invalida, djece itd. Izašli su i sumještani da 

pomognu toj obitelji, blokirali su  cestu na domak  Brkača, međutim, mislim  da to  ni  Veli 
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Jože nije mogao pomoć tim ljudima. Milanovići su  brutalno izbačeni iz  svog stana. Moje je 

pitanje ovdje: zašto se nije reagiralo, kao što je gospodin Baldini prije rekao   da li  smijemo  

dozvoliti, ne smijemo zapravo  dozvoliti, da jedno takvo sjeme padne na plodno tlo, trebamo 

ga iščupati odmah. Moje pitanje upućujem gospodinu Županu, još jednom ponavlja, zašto se 

nije  reagiralo, iako se znalo  tijek događaja, zašto Turistička zajednica, direktor Turističke 

zajednice, iako je bio promptno obavještavam, nije nikako  reagirao. Na svu  sreću obitelj se 

vratila u dom i to  na koji  način ,  nakon svih  grešaka i kršenja zakona  kojih su oni bili žrtve, 

nakon kršenja svih europskih konvencija, koje smo mi  bili potpisnici, pije svega, iz onoga 

ljudskoga, iz svega onoga  na što je policija morala obratiti  pažnju, ipak obitelj  vratila se radi 

članka 27. samo pomoći na koju  je imala pravo, jer je bespravno  bila deložirana. Oni su  

sada u svojoj kući. Ja se nadam da ih neće više iz kuće izbaciti. Mislim da su svi  shvatili što  

sam htio pitati  

        ŽUPAN IŽ, zahvaljuje poštovanom  vijećniku  na postavljenom pitanju. Kaže da, prije 

svega, svi mi skupa, posebice on, razumijem ovaj problem i izuzetno suosjeća sa  obitelji 

koja je prošla nevjerojatno  teške dane, ali  da  prvi poštuje zakone. Činjenica je da u sve 

suosjećanje i razumijevanje sud je donio odluku koju  uz pomoć policijske uprave išli su ju 

provoditi. Nije istina da Župan nije reagira, možda nisam skakao po ulici, odnosno nisam 

nešto po cesti  radio, ali  jesam razgovarao sa mnogima institucionalno, jer je to posao  

Župana da institucionalno nešto  radi, da institucionalno rješava probleme tamo  gdje se 

problemi  rješavaju, ne na ulici, nego u tijelima koja donose odluke. Prošli petak u Saboru RH 

itekako se o tome razgovaralo. Da je  razgovarao  sa policijom u  smislu jednog humanog 

postupanja, ali opet ponavljam, prosvjedi su u  redu, prosvjedi su  legitimni, ali  treba 

poštivati zakone. Ono što isto tako  želim reći trebamo  razgraničiti ovlastima. Uz sve dužno 

poštovanje direktoru Turističke zajednice, recite vi meni što Turistička zajednica, osim sa   

transparentima po  ulici, može učiniti !? Idimo, razgovarati o sustavnom pristupu, da svatko  

radi ono za što dobiva plaću. Ja  vas uvjeravam da to  jesam odradio, možda ne uz pompu 

javnosti i uz kamere gdje ću se naslikavati i nasnimavati. Međutim, ja mislim da je stvar toliko 

ozbiljna, ne samo u   Istri, nego  u  cijeloj Hrvatskoj, što je i Sabor prepoznao i  Vlada RH, da 

se to  jednom konačno sustavno  riješi, jer strah me je da bi još moglo biti  takvih ljudi  sa 

kojima izuzetno suosjećam i  razumijem ih i  trebaju našu pomoć.  

        DAMIR GRÜNBAUN, kaže da nije htio nabrajati zakone, konvencije koje su se  kršili 

tijekom te deložacije zato što je mislio da  neće biti  ipak takav odgovor da moramo poštivati 

zakone. Problem je u tome što tu nisu poštivani zakoni i nisu poštivane konvencije koje smo 

mi bili potpisnici  Europske unije. Iz medija znate to i još jednom ponavljam moglo  se učiniti  

barem retorički  da se  stavi na stranu tih ljudi, da im se da podrška, da se ne dopusti da Istri 

se  blokira cesta,  da turisti pitaju  da li je ovdje teroristički čin ili  teroristički čin, da turisti 

ostaju  20 sati blokirani  sa nemogućnošću  da izađu iz tog  tampona  koji je  nastao sa 

blokadom policije kojoj uopće nije bila briga za njih. Još jednom kažem nemojmo to dozvoliti 

da nam se događa u Istri, jer se to nikada nije dogodilo. 

        ŽUPAN IŽ, naglašava da. sud je nadležan da utvrdi da li netko poštuje ili  ne zakon. Na 

leđima ni jednog ovakvog našeg sugrađana kojega je zadesila strašna nesreća, vjerujte, 

neću graditi nekakvu karijeru ili  biti popularan ili ne popularan, ali hoću stati na stranu svih 

onih za koje vi mislite da se ne poštuje zakon. Ako  se ne poštuj neke konvencije, neki 

zakoni,  štogod, ja vas molim da mi  to dostavite i imati ćete  u meni podršku da sustavno 
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idemo   tražiti rješenje takve situacije prema Saboru, prema Vladi, ali  ne pred kamerama i  

na ulici.  

        MARIA KADOIĆ BALAŠKO, IDS ističe da smo svjesni stalnih poreznih reforma koje se 

uvijek nekako  svaljuju na leđa jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave. U 

protekloj godini donesen je novi Zakon o lokalnim porezima, zatim izmijenjen je Zakon o 

porezu na dohodak, kojim direktno su  smanjeni porezi  jedinicama lokalne, područne 

(regionalne) samouprave. Zatim svim tim izmjenama  godinama se već  zakonima ove vlati 

smanjuju porezni prihodi jedinica lokalne samouprave. U ovoj godini  Zakonom o državnom 

proračunu dobili smo kompenzacijske mjere kojima nam se nadoknađuju nedostatni  porezni 

prihodi do  ostvarenja u 2016. godini. 

         Ministar financija, gospodin Marić, je opet izložio  izmjene poreznih propisa u idućoj 

godini, naime,  izmjenu Zakona o financiranju jedinica lokalne, područne (regionalne) 

samouprave, kojeg je izložio na Zajednici  županija, pa me zanima: da li je gospodin Župan 

upoznat sa tim izmjenama i  kako će one u idućoj godini  utjecati na prihode Županije, kao i  

gradova i  općina.  

        ŽUPAN IŽ, zahvaljuje vijećnici Mariji Kadoić Balasko na ovom  vrlo aktualnom pitanju . 

Naime, dobro  ste vi  rekli u uvodu  svog pitanja kako su, nažalost, česte situacije izmjene 

poreznih zakona. U 4 i pol  godina koliko  imam čast biti Župan  ovo  su četvrte izmjene 

poreznog zakona, što jasno govori da nam nedostaje jedna jasna fiskalna politika, da nam 

nedostaju jasne smjernice kako bismo mogli  nešto graditi, ako  ne dugoročno, ono  barem 

kratkoročno, jer ovako je nemoguće raditi, jer svake godine imamo mini ili  poreznu reformu. 

         Do 19.05. i 20.05.2017. godine je nastupila predizborna šutnja, a  do tada  svi smo se 

kleli  u decentralizaciju. Prošlo je dva mjeseca i malo se tko više kune u decentralizaciju, 

osim onih istih koji o tome pričaju svaki dan. Strah me je da bi novi prijedlog zakona trima 

najrazvijenijim županijama  itekako mogao određene porezne prihode, koji  se nadoknađuju 

iz  dijela poreza na dohodak, opet uskratiti ili uzeti. Neću sada licitirati sa iznosom, ali ću reći 

da je trenutačno prijedlog zakona koji smo dobili  na stol takav da  od dijela poreza na 

dohodak dobili 16 %. Što  to znači u odnosu na postojeće stanje ? To  bi značilo da danas   

dobivamo isti iznos sredstava kao prošle godine s obzirom  da je i lani bila  porezna reforma, 

sjećate se, da je država, odnosno ministar Marić obećao što i ispoštuje, da jedan dio 

sredstava  se vraća nama kao županijama, kao  gradovima, svima onima koji smo bili 

pogođeni tom prošlom poreznom reformom. U međuvremenu,  kao što sam rekao, novi je 

prijedlog na stolu sa postojećim postocima, gdje jedan veliki  dio sredstava ide  u takozvani  

fond poravnanja. Klapa je u tome što iz tog  fonda poravnanja, sada se opet vraćamo  na 

indeks razvijenosti,  od  dijela poreznih prihoda sredstva se dijele upravo na način 

razvijenosti i upravo se dijele na način da manje razvijene županije više dobivaju, a 

najrazvijenije, tu u svakom slučaju iskaču Istarska, Primorsko-goranska i Zagrebačka 

županija, će biti gubitnici ove porezne reforme, što je nevjerojatno, što je apsolutno 

neprihvatljivo, što je kontra svih smjernica djelovanja i ove Vlade , ali i moderne Europe. 

Znači da se opet vraćamo, ako ovaj prijedlog zakona prođe, u neka negativna  financijska 

razdoblja, kada pred tri godine morali smo mnogo, mnogo  troškova reducirati.  Ja ću vas 

podsjetiti  da u  prošlom mandatu smo za jednu osminu smanjili broj zaposlenika Istarske 

županije, da smo  smanjili plaće više od 10 %. I naravnom da smo  se morali uskladiti sa 

onim poreznim reformama koje je još prošla Vlada donijela. To smo, kao legalisti odradili 



18 

 

iako nikako sa time se nismo mogli složiti. Ne želim sada prejudicirati rješenje. Naravno, da 

smo mi pisali, zadnji dopis išao je u petak. I na Zajednici  županija insistirao  da radna 

skupina Zajednice županija razgovara o tome i  da prijedlog nama Izvršnom odboru  

Zajednice županija sa kojim smo išli prema Vladi na sjednici u Požegi i  reći ću vam  da svi 

pročelnici a i  župani Hrvatskih županija su zaključili da branimo  20 % da ide prema 

županijama iz dijela poreza na dohodak. Međutim, isto  tako  ću vas podsjetiti da je i  ministar 

Marić i premijer  rekao da nitko  neće gubiti. Ja ću tu  stati s obzirom da nismo još dobili 

konačan prijedlog zakona koji ide u prvo čitanje, koji će ići u javnu  raspravu, nego opet 

podsjećam na njihove riječi  da nitko neće gubit, reći ću da smo dali svoj konkretan prijedlog i  

reći ću da   vjerujem svima što su pričali do 19.05.2017. godine. 

        JOSIP ANTON RUPNIK, ima prijedlog i pitanje. 

1. Pitanje i prijedlog. 
Dana 23.06.2017. godine ratificiran je  «Pariški sporazum» u našoj zemlji. Interesira  

nas, kako će se taj sporazum  realizirati u Istri, kada nam  dosadašnja praksa u  našoj 

zemlji opominje, da lako potpisujemo i  ratificiramo sporazume i konvencije ali kasnije 

teško provodimo. Iz navedenih razloga i predlažemo , da se formira Povjerenstvo za 

praćenje i realizaciju Pariškog sporazuma na području Istre. 

2. Prijedlog 
Predlažem, da se izvidi mogućnost, da vodno  gospodarstvo u našoj županiji prijeđe u  

nadležnost održivog razvoja, a isto tako energetika, kao što je učinjeno na nivou Vlade. 

ŽUPAN IŽ, zahvaljuje vijećniku Josipu Antonu Rupniku na jednom pitanju i na jednoj 

inicijativi. 

       Oko pitanja mislim da se apsolutno slažemo što nama kao  Hrvatskoj ili nama kao  Istri 

treba. Treba biti lider u poštivanju, ne samo Pariškog sporazuma, nego općenito lider u 

poštivanju visokih ekoloških normi, a to mogu  reći ne samo  kao Župan, nego i kao 

potpredsjednik Odbora za zaštitu okoliša i energetske promjene pri Odboru  regija,  Europe 

komisije, pri Odboru  regija, gdje sam  pred dva tjedna dobio  tu  čast da budem 

potpredsjednik Odbora, gdje će jedna od temeljnih smjernica rada i  tog Odbora biti 

usklađivanje svih zakona koji se tiče lokalne i regionalne samouprave, a u  djelokrugu zaštite 

okoliša kako bi  se realizirali ambiciozni, ključna riječ, projekti zaštite okoliša koji su  

navedeni u Pariškom sporazumu. Neću pričati o tome kako  trebamo  40 % smanjiti  CO2, 

stakleničke plinove do 2030. godine, ali  hoću reći da mi  kao  Europska komisija pri Odboru 

regija prema svakoj državi idemo sa cijelim nizom, kao  Europska komisija u konačnici, koja 

je zadužena za operativnu provedbu Pariškog sporazuma, sa  cijelim setom konkretnih stvari  

koje svaka država članica, koja je ratificirala Pariški sporazum, a rekli  ste  Hrvatska što je 

odlično to učinila pred  petnaestak dana, što svaka država treba učiniti kako bi  svaka država 

poštivala vrlo  stroge i ambiciozne kriterije iz Pariškog sporazuma. Mislim da je sada 

preuranjeno da mi kao Županija iskačemo ili  nešto govorimo što možda sutra će se pokazati  

nerealno, a zaboravimo  neki  drugi segment koji, vjerujem, da će se realizirati. Što  želim 

reći ? Želim reći da država Hrvatska treba napraviti  svoj plan djelovanja kako bi  se postigli  

ciljevi iz Pariškog sporazuma, a onda mi  kao županija idemo  definirati  po  projektima, po 

programima naše konkretne aktivnosti da u tome budemo  regija lider. Tako  rade i kolege  

sa kojima sam pričao, nevažno  da li je to  Austrija, Njemačka ili  Italija, jer koliko god, evo, 

mi se osjećamo, da tako kažem, jaki ili u  forci, mi  nismo izolirani otok, mi smo sastavni  dio 
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Republike Hrvatske  i mnogi zakoni tiču se apsolutno i našeg djelovanja. U tom smislu mi  

sigurno, ne samo da ćemo poštivati zakone, nego ćemo i  puno projekata i programa, poput 

sporazuma gradonačelnika, raditi kako bismo još uspješniji bili u tome da želimo sačuvati 

našu zelenu Istru i  imati  jednu  takvu županiju koju ćemo na ponos pustiti našim unucima 

kada za to dođe vrijeme. 

        U drugom dijelu vaše inicijative želim je primiti  na znanje,  kao i cijeli niz  drugih 

inicijativa koje dobivam. Cijenim i vaš prijedlog, da cijenim i  vaše promišljanje, ali isto tako 

da e i to povezano  s onim prethodnim pitanjem naše vijećnice, govorimo sa financiranjima, 

da  govorimo o tome  ako bude došlo do nekakvih  većih promjena u dijelu novaca, da će 

trebati  reorganizirati i  neke druge stvari. Međutim, za sada ja sam  pobornik one teze da je 

bolje raditi   evoluciju a ne revoluciju, jer mi smo tim koji pobjeđuje, a znate da tim koji 

pobjeđuje svake godine u bilo kojem sportu opet na tržištu naše tri. četiri vrhunska igrača 

koje onda u svoj tim ubaci, a ne radi  promjene ni  tehnike ni sustava ni  načina igre.  

        JOSIP ANTON RUPNIK, u dopunskom pitanju kaže  da je  ovaj prijedlog  inicirao, jer 

kada se nađemo  sa nadležnim ministarstvima kažu: pokrenite vi to u  Istri, kada vi krenete,  

vjerojatno će i  drugi. Zato je taj moj prijedlog  bio danas iznesen.   

       PREDSJEDNIK, naglašava  da je isteklo  nešto više od predviđenog vremena za 

vijećnička pitanja. Ostalo je još pet vijećnika koji će biti  prvi na redu na slijedećoj sjednici za  

postavljanje vijećničkih pitanja : Sanja Radolović, Eleonora Kotiga Vaš, Nevija Poropat, 

Gordana Kuhar Ćakić , Mirjana Galo.   

      Ad -3 SVEČANA PRISEGA VIJEĆNIKA SKUPŠTINE ISTARSKE ŽUPANIJE 

       Konstituirajućoj sjednici Skupštine održanoj u lipnju iz opravdanih razloga nisu 

prisustvovali Davor Komar i Milio Bulić, pa će oni položiti svečanu prisegu. 

 Čita prisegu na hrvatskom i talijanskom jeziku, nakon čega vijećnici Davor Komar i 

Milio Bulić, prisežu riječima Prisežem ili Lo Giuro, nakon čega prisegu potpisuju. 

“ Prisežem da ću prava i obveze člana Skupštine Istarske županije obavljati savjesno i 

odgovorno, radi gospodarskog, kulturnog i socijalnog probitka Istarske županije i da 

ću se u obavljanju dužnosti člana/članice Skupštine Istarske županije pridržavati 

Statuta Istarske županije te da ću štititi i promicati regionalne osobitosti Istre". 

„Giuro che svolgerò coscienziosamente e con responsabilità, l'incarico derivatomi dai 

diritti e doveri di membro dell’Assemblea della Regione Istriana, per lo sviluppo 

economico, culturale e sociale della Regione Istriana, e che mi atterrò allo Statuto 

della Regione Istriana nell’espletamento dei miei doveri di membro dell'Assemblea 

della Regione Istriana, e che tutelerò e promuoverò le particolarità regionali 

dell’Istria.” 

DAVOR KOMAR : «Prisežem». (Aplauz) 

MILIO BULIĆ: «PRISEŽEM».(Aplauz). 

PREDSJEDNIK : Čestita Davoru Komaru i Miliu Buliću. 
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       AD – 4 Prijedlog Odluke o sufinanciranju projekta «Centa 

                    kompetencije za napredne materijale»  

       ŽUPAN IŽ, naglašava da će biti  kratak i koncizan s obzirom da će gospođa Vedrana 

Grozdanić ići u  sve detalje koji se tiču  operativnosti projekta u svojoj prezentaciji. 

       Zašto je ova točka  došla na dnevni  red ove Županijske skupštine ?  zato što mi ovim 

projektom, ukoliko  prođemo, što vjerujem da itekako hoćemo, i ne povučeno natrag sredstva 

iz ministarska koja se tiču tehničke pomoći kako  svakako  apliciramo, tako i  sada  i uvjeren 

sam da ćemo dobiti natrag novac, ne za  tehničku dokumentaciju, odnosno za ovaj naš dio 

sufinanciranje, ukoliko  ne prođemo na ovom drugom koraku što je crni  scenariji, onda 

bismo morali preuzeti  veću obvezu od  milijun kuna s obzirom na  naših 15 %  učestvovanja 

u ovom zahtjevnom i velikom europskom projektu. Zato po zakonu je  odluka vaša. Ono što  

trebam reći kao predsjednik Skupštine IDE - Istarske razvojne agencije da smo mi  tu  točku 

dnevnog reda imali na našoj Skupštini,  da je apsolutno  jednoglasno prihvaćena, da je to 

jedan sjajan projekt, koji godinama pripremamo i  da sam uvjeren da  ćemo dobiti  zeleno 

svjetlo i od resornog ministarstva kako bismo mogli u slijedeće tri godine i aplicirati i nakon 

toga operativo realizirati ovaj projekt, a vas molim da podržite ulazak u jedan takav projekt 

koji na kraju, siguran sam što se Županije tiče, neće biti  ni tih milijun kuna u konačnici u  tri 

godine 

         VEDRANA GROZDANIĆ, voditeljica Kemijskog odjela u Centru za istraživanje 

materijala Istarske županije Metris, ukratko predstavlja  privremeni natječaj Ministarstva 

gospodarstva, prema kojem bi Istarska županija dobila Nacionalni  centar kompetencije za 

istraživanje i razvoj i to  bi bio upravo Metris.  Probni prijedlog  Centar kompetencije za 

napredne  materijale priprema se zajedno sa Istarskom razvojnom agencijom već četiri 

godine. Ukupan proračun projekta je gotovo  28 milijuna kuna. Predviđeno trajanje  projekta 

je  tri  godine od čega Metris kao  prijavitelj u projektu ima nešto malo  više, ima 15 milijuna 

kuna,  od čega je 15 % potrebno  sufinanciranje Istarske županije 2.254.609,34 kune. Moram 

napomenuti da udio  financiranja Istarske županije koji je potreban za provedbu ovog 

projekta je nešto malo veći od sredstava s kojima Istarska županija  financirana već postojeći 

projekt Metrisa, odnosno koji bi sufinancirala u toku tri  godine, a postoji mnoštvo  benefita 

koje bi izašle iz tih predviđenih okvira.     

        Projekt se dijeli na dvije komponente. 

        Prva komponenta je ulaganje u istraživačku  infrastrukturu, a druga komponenta 

projekta je provedba 4 istraživačko-razvojna projekta. 

        U sklopu projekta, odnosno komponente jedan od projektnog prijedloga, obnovila  bi se 

zgrada stare kirurgije Opće bolnice Pula u kojoj je trenutno smješten Metris i to je jedina 

zgrada koja ostaje neobnovljena uslijed projekata koji su  trenutno u  tijeku u izgradnji nove 

Opće bolnice Pula 

         U prvoj fazi projekta obnovio bi se dio, odnosno  laboratoriji za smještaj istraživačko-

razvojne opreme, a u drugoj fazi projekta obnavlja se i ostatak zgrade gdje se sada nalazi  

Medicinska škola. 
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        Unutar komponente jedan svakako je važno  da  osim zgrade obnoviti  će se i nakon 

šest, sedam godina postojeća oprema Metrisa, te će se nadograditi prema upitima iz  

gospodarstva i financirati će se plaće, odnosno održavanje postojeće opreme te plaće 

djelatnika u projektnom razdoblju od 3 godine. 

        Unutar druge komponente ovoga projekta provesti će se 4  istraživačka razvojna 

projekta sa partnerima  iz industrije. 

        Prvi projekt koji se tiče proizvodnje, odnosno dobivanja lakih materijala za autoindustriju 

u kojoj je uključen Cimos iz Buzeta, ali  neposredno preko  jedne druge ljevaonice 

kooperanta radi pravila ovoga natječaja te financijskih zahtjeva.  

        Drugi projekt koji je vezan za proizvodnju  lakših dijelova, odnosno za  brodogradnju  

koji je tako posredno iz istih razloga uključen u Uljanik brodogradilište. 

         Treći projekt koji je izrazito veliki i  vrijedan, to je  svakako pročišćavanje sedimenta 

Pulskog zaljeva, koji se planira provesti u  toku  3 godine ovoga projekta.  

        Te jedan manji projekt koji  se tiče proizvodnje ekoloških tradicijskih žbuka za obnovu  

kulturnih dobara. 

        Osim 4 navedena partnerska poduzeća na ovome projektu sva ostala manja i srednja 

poduzeća ostvarenjem Nacionalnog  centra kompetencija u Metrisu dobivaju priliku da se 

prijave na natječaj Europskih fondova za istraživanje i  razvoj, odnosno  da dobiju  čak i 

pripremu projekta u Metrisu te ostvare maksimalan broj bodova pri prijavljivanje  na natječaj 

za  istraživanje i  razvoj.   

        Želim vam navesti  benefite koje ostvarivanje Nacionalnog centra kompetencije upravo 

u  Istarskoj županiji imaju  za Istarsku županiju. To je veći  broj akreditiranih metoda  

istraživanja materijala za subjekte iz industriju; izvoz usluga izvan Republike Hrvatske koje 

su povoljnije, a koje su akreditirane prema europskim normama; lakša aplikacija 

implementacija euro projekata za sve istarske  poduzetnike uz referenciju  Nacionalnog 

centra kompetencije; veći broj publiciranih  znanstvenih  radova; najam laboratorija za sva 

mala i srednja poduzeća, stručne izrade  za stručne  radnje, doktorskih disertacija, 

diplomskih radova za  istarske studente, edukacija i  stručna edukacija za mala i  srednja 

poduzeća, vođenje tehnološkog inkubatora za start apove i špin osnove , popularizacija 

znanosti, te Metris postaje uz svoje visoko kvalificirano osoblje stručni partner Istarske 

županije za ekološke projekte, izrade studija, strategija i slično.  

        Centar kompetencija u  Metrisu postaje referentna u Istarskoj županiji da u Istri djeluje 

na Nacionalni centar, koji je na nivou Republike Hrvatske kompetentan za istraživanje i  

razvoj  materijala, za razvoj inovacije pomoći industriji i znanosti, te da je Istra inovativna 

regija potkrepljena na znanju i na znanju  potkrepljenim inovacijama, da se ulaže u  

inženjerstvu, odnosno u step područje popularizaciji znanosti  te istraživanje i razvoj. Na taj 

način mogu se riješiti mnogi problemi. Ovaj projekt je Ministarstvo  gospodarstva, usmjeren 

je na rast gospodarstva, kompetentnosti, ali također on je usmjeren  u rješavanju  nekih 

većih problema, odnosno inovacijama se može riješiti na primjer podmorje  pulskog zaljeva, 

koji je jedan aktualni problem koji se može odnositi  i na porast samog turizma i može utjecati 

na druge resore.. 
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        Trenutno stanje ovog projektu je da je dobio oznaku projekta nacionalnog interesa. 

Centar kompetencije za napredne materijale u Metrisu  pozvan je na aplikaciju na ograničeni 

poziv, pripremljen je, apliciran je, te prema pravilima natječaja i točki 2.3.upute za prijavitelje 

treba dostaviti dokaz o sufinanciranju, odnosno o podršci provedbi projekta, navesti stavku  

proračuna i  rezervirani iznos. 

        PREDSJEDNIK, naglašava da su vijećnici osim  uvodnog izlaganja dobili  poziv i 

potrebne materijale , pa otvara raspravu za  klubove vijećnika za koju se javila Sandra 

Radolović, u ime Kluba vijećnika Koalicija SDP-HSU-HSS-SDSS-IL 

        Dr.sc. SANDRA RADOLOVIĆ, SDP pohvaljuje projekt, pohvaljuje svake novce koje  

možemo povući iz  fondova da ne trošimo novce iz  Županijskog proračuna. 

         Ima  samo  jedno pitanje za pročelnicu Upravnog odjela za  obrazovanje, sport i 

tehničku kulturu IŽ. Govori se  da će se u drugoj fazi obnoviti ostatak zgrade koju sada koristi 

Medicinska škola, pa je zanima gdje će se  smjestiti  Medicinska škola kada  projekt dođe u 

tu  fazu.  

        VILI ROSANDA, IDS ističe da se Klub vijećnika IDS-HSU-ISU-HSLS-ZELENI također 

pridružuje  pohvalama. Pula i  Istra jesu proglašeni najviše poduzetničkim gradovima i  

regijama i  vjeruje da u biti Metris ima svoju ulogu u  svemu tome. Kada razmišljamo o  

Metrisu  nekako uvijek pokušavamo ga povezati sa sličnim parkom u Trstu.. To je Metris koji 

ja  vidim za 10, 20, 30, 40 godina. Kada se uzme u obzir da se krenulo iz  jedne prostorije od 

200, 300  kvadrata u prizemlju bolnice, danas su  već uzeli krilo jedne zgrade, šire se na 

novu  zgradu, vidimo da stvarno idu  u dobrom smjeru.    

         PREDSJEDNIK, zaključuje raspravu za klubove vijećnika i otvara pojedinačnu  

raspravu za koju se nitko  nije javio za riječ, pa zaključuje raspravu i moli pročelnicu Patriciju  

Percan da odgovori na pitanje vijećnice  Sandre Radolović 

       PATRICIJA PERCAN, naglašava da je  pitanje vijećnice dr.sc. Sandre Radolović  na 

mjesto s obzirom da  je  Medicinska škola  već duži niz godina podstanar u zgradi Kirurgije 

na prvom katu. Konkretan odgovor: sa drugom  fazom radova započeti će se ustvari kada 

Medicinsku školu sagradimo na matičnoj lokaciji. 

         PREDSJEDNIK, utvrđuje  da je zaključena rasprava i  daje  prijedlog Odluke o 

sufinanciranju projekta «Centar kompetencije za napredne materijale» na glasanje,  te nakon 

glasanja utvrđuje da je Skupština jednoglasno donijela  

                                                   O D L U K U 

o sufinanciranju projekta «Centar kompetencije za napredne materijale» 

        AD – 5 PRIJEDLOG  PROGRAMA RADA SAVJETA MLADIH 

                     ISTARSKE ŽUPANIJE ZA 2017.GODINU 

       Skupština je bez   rasprave  i primjedbi  jednoglasno donijela 

 

                                                  PROGRAM RADA 

                    Savjeta  mladih Istarske  županije za 2017. godinu 

              AD - 6 Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o provedbi 
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                         Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje i socijalno 

                          blagostanje Istarske županije  za 2016. godinu 

        U pojedinačnoj  raspravi  sudjelovali su Silvano Hrelja. 

 SILVANO HRELJA, HSU, naglašava da su vijećnici Odluku dobili uz poziv, pa  misli  

da nije potrebno dodatno obrazloženje i da razumijem zašto Županijska  skupština to 

mora učiniti za  2016. godinu, jer se moraju  stvarati preduvjete za period 2017. – 2020. 

godine. No, uvijek će imati dileme oko naziva socijalnog blagostanja, jer život u Istri nije 

tako krasan i ne izgleda tako lijepo da možemo  govoriti o socijalnom blagostanju, pa 

predlaže da se možda razmisli o novom nazivu  Plana,  da to  bude Plan za zdravlje i 

socijalne dobrobiti građana Istarske županije. Radi se o Planu za građane, ne radi se  o 

Llanu, koji formalno pripada jednoj jedinici  regionalne samouprave, usmjeren je prema 

građanima.  

            Volio bi u ovom Planu vidjeti i trošak po pojedinim stavkama, jer  postoji  briga o 

ovisnicima i bivšim ovisnicima bez daljnje troškovne razrade u tabelama. Postoji  

nesrazmjer u pojašnjenju i onoga što je u tabeli. U tabeli se govori o 22.000.000,00 kuna 

troška za skrb o starijim i nemoćnim osobama, radi se o skrbi, prvenstveno  onih koji su 

smješteni u  domove umirovljenika i  njih ima manje, a u velikom nesrazmjeru je ono što 

je u  europskim trendovima, a to je da se širi  mreža pomoći u kući i  da se jača i 

palijativna skrb, koja je korektno prikazana i  koja se pojačava,  a da se pojačava u 

svakom smislu pomoć u kući da ljudi dožive duboku starost u prostorima gdje su proveli 

cijeli život. U redu je da se domovi umirovljenika obnavljaju, da se to dovodi sa 

aktivnostima jedinica lokalne samouprave i gradova i u  koordinaciji  sa Županijom na 

jednu višu razinu, ali to  nije sve, puno je starijih građana i nemoćnih koji su izvan dosega 

domova i  misli da o njima treba  voditi  računa, pogotovo  u ruralnim sredinama Istre. 

        Osobno misli da će Plan podržati i Klub HSU, iako ne govori u ime Kluba, i smatra 

da bi  vrijedilo  razmisliti i o promjeni samog naziva, jer mu Plan previše djeluje  bajkovito, 

a stanje u Istri  baš nije takvo.  

        GORAN SUBOTIĆ, SDP, pohvaljuje, prije svega, Program vezano za  zdravlje. 

Smatra da dijagnostička preventiva, koja se provodi kod osoba  koje ulaze u kritične 

godine, karcinoma dojke, debelog crijeva kod muškaraca, je jako pohvalna. Međutim, kao 

kineziolog po struci, diplomirani, i član Upravnog odbora Udruge Zelenog Grada Rovinja, 

smatra da će nove generacije koje dolaze imati će sve više i više problema sa pretilošću, 

sa pojavom dijabetesa u  ranijim godinama, a mi sa preventivnim akcijama, koje traju  

jedan dan ili  jedan vikend u godini,  nećemo  baš puno napraviti. Misli da Županija treba 

biti  ta koja će dati  jedan prijedlog  u suradnji sa lokalnom samoupravom, sa gradovima i 

općinama, da se sustavno uvedu u vrtiće, u škole, dodatni programi  tjelovježbe, jer 

podaci sa terena govore da se djeca  sve manje i manje kreću. Igrališta više nisu puna 

kao  nekada i  sve se svodi na neku organiziranu tjelovježbu, vježbanje ili provođenje 

kinezioloških programa. U Istri imamo jako puno kadrova koji su trenutno  nezaposleni, 

završili su fakultete, više škole, misli da ih  treba involvirati da pomognu  novim 

generacijama i  tek ćemo za  10 godina vidjeti posljedice ovoga  što se događa. Naši  

susjedi u Sloveniji su  uveli  treći sat tjelesnog u škole. Tijekom jutra su nam prazne 
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dvorane. Zašto to  ne iskoristiti, uzeti honorar i ubaciti taj neki program Županije za 

naredne 4 godine u ostatku provođenja tjelovježbe od vrtića, u osnovnim školama do  4. 

razreda, do  8. razreda. Sve to  se da financirati u skupine. U Zagrebu je to provedeno 

prije. Počelo se provoditi prije  8 godina i rezultati su se pokazali jako pozitivnim. Stoga 

apeliram u svoje ime i u ime svoje Stranke da uzmete to u  razmatranje. 

 Dr. sc. DUBRAVKO MARKOVIĆ, HDZ, smatra da je  kriteriji jasan plan i što je rekao  

gospodin Silvano  Hrelja potpisuje, što je prije njega rekao Horvatić, Karanberg, zdravlje 

je pitanje od rođenja do smrti ne samo  zdravlje građana. Međutim, Plan se neće ostvariti 

ako se nastavi trend odlazaka medicinskog kadra. Nama fali  12.000 sestara, 3500 

liječnika, drugi su  nam stari. Jedna rečenica na kraju tog Plana samo  staviti – briga za 

zdravstvene radnike, jer će inače kraju taj Plan postojati kao slovo na papiru. 

          PREDSJEDNIK, utvrđuje  da se više nitko  ne javlja za riječ, pa zaključuje 

raspravu i moli pročelnicu  Sonju Grozić Živolić, da odgovori na postavljena pitanja. 

        SONJA GROZIĆ ŽIVOLIĆ,  kaže da joj je drago da je Izvješće Istarske  o provedbi 

Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje i socijalno blagostanje Istarske županije 

za 2016. godinu doživio puni interes vrlo joj je drago  ako ćemo i ubuduće moći 

razgovarati o detaljima koje želite posebno naglasiti ili o  dilemama koje bismo morali 

razriješiti. 

        Oko naziva  samog  Plana, odnosno formulacija socijalnog blagostanja, već smo u  

nekoliko navrata razgovarali. Moći ćemo se, vjerojatno, o tome dogovoriti. Išli smo  

logikom da ni zdravlje nije nešto što stoji uz ljudski standardu, zdravlje je isto  visoki ideal, 

kao što je i socijalno blagostanje ideal, i to je nešto čemu težimo. Prema tome  naš Plan i 

hoće biti  dinamičan i aktivirati ljude da krenu prema tom idealu, a Europska unija u 

svojim dokumentima najčešće koristi  termin stručno uvalter. Nismo bili pametniji kod 

prijevoda,  možemo  o tome još razgovarati. 

        Za trošak po pojedinih stavkama kod ovisnika, ja vas molim da mi se posebno 

obratite, pa ćemo pojasniti, jer možda i nisam mogla ovog trenutka sve pratiti. 

        Što  se tiče škrbi za starije osobe, postoji socijalna politika koja ovog  trenutka  

naglašava i preferira izvan institucionalne oblike skrbi. Ovo je Izvješće za 2016. godinu, 

od 2017. do 2020. godinu upravo  smo naglasili razvoj usluga u zajednici, pomoć u kući i  

boravak za  starije osobe  i osobe s invaliditetom kao  jedan od naših prioriteta. To je 

usvojila Županijska skupština prošle godine. Te dokumente možete vidjeti na našim web 

stranicama.  Upravo ćemo naglasak  staviti na pomoć u kući. 

  Moram vam samo kazati da  sredstva koja ulažemo u domove za stare izlaze s tim 

da u  biti naše objekte uopće dovedemo na razini minimalnih standarda što se tiču uvjeta 

u pogledu prostora, tako da su tu  potrebna ogromna ulaganja. Nešto će se povećati 

kapacitet, a dio  po socijalnoj strategiji za stare osobe Istarska županija, ipak, usporedno 

sa drugim županijama u Republici  Hrvatskoj još uvijek nema dovoljno mjesta o socijalnoj 

skrbi, tako da tu imamo nekog prostora. 
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        Što se tiče gospodina Subotića i aktivnosti koje naglašavate ja bih isto naglasila da 

puno je problema, puno je potreba za zaštitom zdravlja, za preventivnim programima u 

svim dobnim skupinama. Mi nastojimo u  nekom konsenzusu struke, politike i  stručnjaka, 

odabrati nešto kao prioritete. Naprosto nismo u mogućnosti na svim  frontovima  raditi u 

isto vrijeme. Međutim, je također u Planu od 2017. do  2020. godine smo sve ove  neke 

pojedinačne aktivnosti, puzlice koje se na različitim lokacijama ili  za različite skupine 

događale u smislu preventivnih programa, pokušali objediniti i naš je cilj do 2020. godine 

ostvariti Centar za prevenciju ne kroničnih zaraznih bolesti uz što  spadaju i programi za 

prevenciju  pretilosti, dijabetesa kod djece, odnosno  kod  svih dobnih skupila. I kroz  

Medicinsku školu također, koja je radila neke pilot projekte za dodatnu tjelovježbu kod  

djece, namjeravamo to  raditi u svim područjima Istarske županije. 

 Dr. Markoviću, što se tiče trenda odlazaka zdravstvenih radnika svakako  je jedan 

veliki problem s kojim ćemo se suočiti također u periodu od  2017. do 2020. Ne odlazaka 

samo u inozemstvo, odlazak u mirovinu  starije životne dobi i mi ćemo  morati, vjerojatno, 

prilično, kao što je Župan govorio i o drugim kadrovima koji nedostaju, nedostaju samo u  

turizmu i  gospodarstvu, kadrovi jako  nedostaju u zdravstvenoj zaštiti, socijalnoj skrbi i tu 

ćemo morati  naći neke mjere.   

        PREDSJEDNIK, zaključuje raspravu i  daje na glasanje  Prijedlog prihvaćanja 

Izvješća o provedbi Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje i socijalno blagostanje 

Istarske županije  za 2016. godinu, te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština  

jednoglasno prihvatila 

                                           I Z V J E Š Ć E 

o provedbi Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje i socijalno blagostanje 

Istarske županije  za 2016. godinu 

 AD – 7 Prijedlog Odluke o dopunama Odluke o osnivanju Lučke        

uprave  Pula 

 Skupština je  bez  rasprave i primjedbi jednoglasno  donijela 

      O D L U K U 

                     o dopuni Odluke o osnivanju Lučke uprave Pula 

 AD – 8 Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti Lučkoj upravi Poreč na 
potpisivanje Ugovora o izvođenju radova na dogradnji infrastrukturne namjene, 
prometnog sustava pomorskog prometa – molo, 3. skupine – luka javnog  prometa 
Červar Porat 

 Skupština je bez rasprave i  bez primjedbi jednoglasno donijela 

     Z A K L J U Č A K 
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o davanju suglasnosti Lučkoj upravi Poreč na  potpisivanje Ugovora o izvođenju 
radova na dogradnji  infrastrukturne namjene, prometnog sustava pomorskog 
prometa –  molo, 3. skupine – luka javnog prometa Červar Porat 

 AD – 9 Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o lokalnim  

     porezima jedinica lokalne samouprave 

 Uvodno obrazloženje za ovu  točku dnevnog reda je dala SLAVICA BENČIĆ KIRAC, 

pročelnica Upravnog odjela za financije  proračun IŽ, koja naglašava da je ovo Odluka 

kojom IŽ radi poslove za  jedinice lokalne , područne (regionalne) samouprave na 

području Istarske županije, to su  3 grada : Labin, Vodnjan, Rovinj i 26 općina. U 

obrazloženju  smo  opisali postupak, a ovo je potrebno iz  razloga zato što je Zakonom o 

lokalnim porezima koji je stupio na snagu početkom ove godine propisana obveza nas 

kao  Županije i predstavničkog tijela donošenje suglasnosti  da bi  se ti poslovi mogli uz 

naknadu obavljati. Moram reći da mi to obavljamo od 2002. godine, da Istarska županija 

je jedina županija u Hrvatskoj koja to  radi i već imamo stvorene preduvjete za  obavljanje 

tog jednog  posla, znači, tu se spominju sporazumi koje mi već imamo  godinama 

zaključene sa tim jedinicama. Naknada je prihod našeg Proračuna, to je 5 % od ubranih 

prihoda gradova i općina. To je pokriće za poreze koje smo  radili u ovoj godini, a isto 

tako i za  poreze koje ćemo raditi u  slijedećim proračunskim godinama  za ove poreze. 

Radit će se porez na potrošnju koji  je ostao  kao prijedlog u Zakonu o lokalnim porezima 

i raditi će se naplata svih starih dugovanja po Zakonu o financiranju, jer su  općine jako 

zainteresirane da si  očiste i pokriju  stari  dug mjerama naplate. Moram istaknuti  da 

ovom Odlukom nije pokriven novi oblik poreza,  porez na nekretnine, o kojemu ćemo  

raspravljati 30.011., ovisno o interesu  općina koje za to  budu iskazale potrebu  vođenja. 

 PREDSJEDNIK, otvara raspravu za  klubove vijećnika za koju se javlja vijećnik  

Sandro Jurman, Koalicija IDS-HNS-ISU-HSLS-ZELENI. 

 SANDRO JURMAN, kaže da ima kratko pitanje, odnosno pojašnjenje, a tiče se 

mogućnosti za  činjenicu da  Upravni odjel za financije i proračun IŽ naplaćuje i porez na 

nekretnine. Da li to podrazumijeva da bi u tom slučaju općine i  gradovi trebali dostaviti 

Županiji kompletnu  bazu  podataka ili da bi  cijeli pripremni postupak vodio  Odsjek za 

naplatu. Interesira me, jer sam jedini predstavnik direktno iz  općina i gradova, pa vas 

molim za kratko pojašnjenje.   

 Pošto se više nitko  nije javio za riječ PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i moli 

pročelnicu Slavicu Benčić Kirac da odgovori na pitanje vijećnika Sandra Jurmana. 

 SLAVICA BENČIĆ KIRAC, zahvaljuje na pitanju . Općina Kanfanar je jedna od tih za 

koju  Županija vrši tu uslugu. Porez na nekretnine je u ovom dijelu isključen iz ove 

Odluke, a za donošenje Odluke u  segmentu poreza na nekretnine ja kao pročelnica  

Upravnog odjela sam mišljenja da bismo kao Odjel trebali sakupiti  informacije o 

zainteresiranosti općina i gradova za vođenje tog poreza, a isto  tako  trebali  bismo 

vidjeti obim, odnosno obuhvat  svih korisnika komunalne naknade. I isto  tako  treba 

predvidjeti, odnosno izračunati i  vidjeti ekipiranost  Odsjekao za  poreze, kao i  

mogućnost pronalaskom rješenja koji će to voditi, odnosno ovisno o svemu  ostalom. 
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Postoje dva modela, da li ćemo to  sve  raditi mi, kao što ste vi  pitali, od snimke  stanja, 

preuzimanja cjelokupne evidencije nekretnina od svih portala od države do dalje ili ćemo  

raditi  čistu uslugu, samo izdavanja rješenja i  naplate. O tome ćemo izvršiti analizu, a 

Župan će  kao odgovorna osoba ove institucije o tome morati  donijeti odluku. Ovo je 

čisto moje mišljenje  budućeg posla u segmentu  nekretnina, jer ako mogu iskreno reći to 

ima naziv porez, ustvari vuče korijene iz elemenata komunalne naknade 

 PREDSJEDNIK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o davanju suglasnosti 

na Odluku o lokalnim porezima jedinica lokalne samouprave, te nakon glasanja utvrđuje 

da je Skupština jednoglasno donijela 

      O D L U K U 

o davanju suglasnosti na Odluku o lokalnim porezima jedinica lokalne samouprave 

  

 AD -10 Prijedlog dopuna Plana davanja koncesija na pomorskom       

dobru na području Istarske županije za 2017. godinu 

 Uvodno obrazloženje za ovu  točku dnevnog reda je dao Josip Zidarić, pročelnik 

Upravnog odjela za  održivi  Razvoj  IŽ, koji naglašava da je pred vijećnicima dopune 

Odluke koju je Skupština već donijela. Temeljem iskazanog interesa predlaže se šest 

dodatnih koncesija. Dva područja su za školjkaše u Raškom zaljevu, jedna je u 

Savudrijskoj vali. Radi se o jednom polju. Inače u  Savudrijskoj vali ima 8  koncesija za 

školjkaše, otprilike svaka ima jedan hektar,  to je 100 puta 100  metara. Ova se odnosi na 

jednu koju je Skupština oduzela koncesiju, jer je jedna zapravo išla u stečaj, pa je sada 

jedna rupa među 8 polja, pa predlažemo da raspišemo koncesiju i za to upražnjeno polje. 

U Limskom kanalu  također je prijedlog za nove koncesije za školjkaše i «Amarin» je 

podnio zahtjev za  gospodarsko korištenje plaže u Rovinju. 

 Vezano za amandman za preambulu, u petak je stupio na snagu novi Zakon o 

koncesijama. S obzirom na to, s obzirom da  to  da i ova Odluka mora biti  sukladna 

tome, predlaže se nova preambula umjesto ove koja postoji, «Temeljem članka 78. 

Zakona o koncesijama i članka 43. Statuta Istarske županije, Službene novine, Skupština 

Istarske županije na sjednici današnje donosi ovu  dopunu Odluke».Znači, umjesto 

članka 56. mijenja se u članak 78. Zakona o koncesijama.     

 PREDSJEDNIK, otvara raspravu za  klubove vijećnika za koju  se za riječ javlja  

GORDANA ČAKIĆ, u ime Kluba Živi zid. 

 GORDANA ČAKIĆ,  kaže  da je   najviše plaši koncesija o plaži, ali da nije uspjela 

shvatiti dobro  da li će naši građani na toj istoj plaži, ako se da  u koncesiju, postaviti svoj 

ručnik ili neće. Pošto je u  Sabor RH gospodin Furio Radin dignuo ruku, pitala bi ga što o 

tome misli.    

 PREDSJEDNIK, naglašava da gospodin Furio Radin više nije u Skupštini IŽ i da o 

tome mora pitati gospodina Radina. Pošto se više nitko nije javio za riječ zaključuje 
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raspravu za klubove vijećnika i otvara pojedinačnu  raspravu za koju se javio vijećnik 

Goran Subotić. 

 GORAN SUBOTIĆ, pošto je stanovnik i građanin Grada  Rovinja kaže da mora reći 

da dosadašnja koncesija ispred plaže Monte Molini i Hotela «Eden, u  razgovoru s 

građanima, nije  imao  problema vezano za dolazak na plažu, na korištenje istih, 

slobodno mogu doći i okupati se, malo je povećan broj ležaljki, iako u biti nitko  ne radi 

problema, čak ni u  poslijepodnevnim satima neki ljudi koji rade u hotelima ne rade 

problem ako se legne na ležaljku kad netko dođe na plažu, tako  bih volio da ukoliko 

možete  u tom ugovoru za koncesiju, pošto je zbog te komercijalizacije plaže na toj strani 

Bakeliza sada postala jedna od plaža gdje se najviše domicilnih ljudi kupa, jer je jako  

blizu gradu i  sada s tom komercijalizacijom s druge strane stanovnici  Grada Rovinja se 

sve više guraju na periferiju, pa bih molio da u tom ugovoru vodite računa oko toga da 

ostavite jedan dio plaže slobodan za korištenje stanovništvu Grada Rovinja. 

        PREDSJEDNIK, kaže da Skupština ne donosi koncesiju, samo Plan, a o samim 

koncesijama će se razgovarati. Pošto se više nitko nije javio za riječ zaključuje raspravu i 

moli pročelnika, gospodina Zidarića, da odgovori  na postavljena pitanja. 

    JOSIP ZIDARIĆ, vezano  za postavljena pitanja, kaže da sve plaže u Istarskoj 

županiji, osim one koje nisu nudističke, su slobodne, nema ograđivanja i  slobodno se 

koriste.  Prije par mjeseci smo također donijeli koncesiju za plaže u Girandeli i nismo 

ograničili  korištenje, u Girandeli pogotovo što su male te plaže i sa tim ležaljkama  bi je 

momentalno popunili, ograničili smo na 60 % površine da se može koristiti eventualno za 

postavljenje ležaljki, a ovo  drugo mora ostati slobodno. Ako  bude interesa i potrebe od 

strane Grada Rovinja, jer je to  došlo od strane Grada Labina,  mi ćemo  to učiniti otprilike 

slično kao i za Girandelu, odnosno za Bakelizu kada bude došlo na red. A doći će na red 

dva puta, prvo dolazi obavijest, pa tek onda ide u Narodne novine natječaj i tek onda će 

doći na Skupštinu IŽ Odluka o davanju  koncesije, tako da ćete imati prilike sve vidjeti. 

 PREDSJEDNIK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Dopunu plana davanja 

koncesija na pomorskom dobru na području Istarske županije za 2017. godinu, te nakon 

glasanja utvrđuje da je Skupština  većinom glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  2 

«SUZDRŽANA» glasa, donijela 

     DOPUNU PLANA 

davanja koncesija na pomorskom dobru na području Istarske županije za 2017. 

godinu 

 AD - 11 

a.  Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu za 2016. godinu 
 Županijskog operativnog centra Istarske županije 

b. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Programa rada za 2017. godinu  Županijskog 
operativnog centra Istarske županije 



29 

 

 Vijeće je bez  rasprave i primjedbi odvojenim glasanjem jednoglasno donijela: 

  pod a)   Z A KL J U Č A K  

  o prihvaćanju Izvješća o radu za 2016. godinu Županijskog   

 operativnog centra Istarske županije 

 pod b)            Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Programa rada za 2017. godinu Županijskog operativnog centra 
Istarske županije 

 AD- 12 

a. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju 
 Izmjena i dopuna Statuta Doma za starije osobe Raša, 

b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o izmjenama  i   dopunama 
Statuta Doma za starije osobe Alfredo Štiglić Pula – Casa per anziani Alfredo 
Štiglić Pola 

 U pojedinačnoj raspravi  po ovoj  točki dnevnog reda sudjelovali su Silvano Hrelja. 

 SILVANO HRELJA, kaže da bi  nešto rekao, uvjetno rečeno, o sizofrenoj situaciji oko 

osnivača i vlasništva nad domovima umirovljenika. Osnivač je Istarska županija, a stvarni 

vlasnik je Hrvatski zavod za mirovinsko osiguranje, da mu je jasno da je  stvarni vlasnik 

Alfreda Štiglića, dio na lokaciji Budićinova 11 i Vila Marija. Ne zna što je sa vlasništvom 

na gerontološkom centru u Vili  Trap, da li je to dobila Istarska županiji u  vlasništvo, ali 

kakogod bilo, obzirom na nedavne događaje da je vlasništvo nad domovima 

umirovljenika u Kninu preneseno sa Hrvatski zavoda za mirovinsko osiguranje aktom i 

odlukom ministra i Vlade Republike Hrvatske na županiju, moli da Stručne službe IŽ 

pripreme dopis nadležnom Ministarstvu, odnosno  Hrvatskom zavodu za mirovinsko 

osiguranje, da se to učini i u  Istri. Došli su izbori prije nego se ovo  riješilo, pa je ovo 

sada u nekom planu na dalekom štapu, pa moli  da se to operativno uzme u  

razmatranje, jer zna  da se imaju kapaciteti koji mogu takav jedan dopis, zahtjev, uputiti 

nadležnom Ministarstvu.  

 Nadaje kaže : Zanima me jedan detalj u Odluci, koji  se vezuju uz stručnjake zaštite 

na radu. U Odluci lijepo piše  da organizacije ili  ustanove koje zapošljavaju  50 do 249, 

ako se ne varam, osoba, imaju  pravo ugovoriti poslove obavljanja zaštite na radu  sa 

stručnjakom zaštite na radu, bilo  da se radi o  slobodnom profesionalcu ili  da se radi o  

određenom stručnjaku unutar određene ustanove. To  ne znači da moramo u statutu 

otvarati  radno mjesto, iako bi bilo opravdano da imamo u  jednoj takvoj  ustanovio i 

otvoreno radno mjesto i da ta ustanova sa drugim ustanovama u vlasništvu županija, 

gradova, koordinira aktivnosti zaštite na radu, jer  nismo u obvezi otvoriti rado mjesto i 

zaposliti stručnjaka, nego samo ugovoriti ove poslove, ali ako je politika županije da će 

davati usluge drugima, onda bih bio suglasan da se otvori  radno mjesto i  da se onda to 
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proširi, da se to u svakoj ustanovi ne otvara, nego da jedan takav stručnjak u  jednoj 

ustanovi ugovorno može obavljati  te poslove u drugoj ustanovi. 

 Pošto se više nitko nije javio za raspravu PREDSJEDNIK, zaključuje raspravu i moli 

pročelnicu Sonju Grozić Živolić, da odgovori   na postavljena pitanja.  

 SONJA GROZIĆ ŽIVOLIĆ, kaže da što se tiče zahtjeva za preuzimanje, odnosno 

vraćanje imovine ili  kako ćemo  već to  nazvati, Županija će  u još jednom nizu pokušaja 

pokušati to učiniti. Možda ovaj put budemo bolje sreće. 

 Što se tiče djelatnika zaduženog  za zaštitu  na radu, nije bila ideja zapošljavanja 

novog  djelatnika, nego zadužiti jednog od postojećih kadrova u  samoj ustanovi, a 

budući da je ta ustanova u  svom statutu možda išla malo i presitno navodeći djelatnike u  

pojedinim odjelima, naprosto nije zabranjeno, pa su ga tako  naveli, ali  nije ideja 

zapošljavanje. 

 PREDSJEDNIK, zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje točku a) i b), te 

nakon glasanja utvrđuje da je Skupština jednoglasno donijela 

 pod a    O D L U KU 

  o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Izmjena i dopuna 

  Statuta Doma za starije osobe Raša 

 pod b) 

     O D L U K U 

o davanju suglasnosti na Odluku o izmjenama i  dopunama Statuta Doma za 
starije osobe Alfredo Štiglić Pula –  Casa per anziani Alfredo Štiglić Pola 

 AD - 13 

a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog     
 Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole dr.  Mate 
 Demarina Medulin 

b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
 Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Fažana 

c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
 Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole  Vladim
 Gortana Žminj. 

d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
 Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Vladimira 
 Nazora Vrsar 

 Skupština je bez  rasprave i primjedbi jednoglasno donijela  
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    O D L U K U 

a. o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o  

     izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole dr. Mate Demarina 
Medulin 
b. o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog  Odluke o 
    izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Fažana 
c. o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
    izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Vladimira Gortana Žminj. 

d. o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o  
 izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole  Vladimira  
 Nazora Vrsar 

 AD – 14. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na   

      prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Mate Balota 

Poreč 

 Skupština je bez rasprave i primjedbi  jednoglasno donijela 

     O D L U K U 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama 

Statuta Srednje škole Mate  Balota Poreč 

 AD – 15. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje 

političkih stranaka iz Proračuna Istarske županije za razdoblje od 12. lipnja do 31. 

prosinca 

 Skupština je  bez rasprave i primjedbi  jednoglasno donijela 

     O D L U K U 

o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih stranaka iz 

Proračuna Istarske županije za  razdoblje od 12. lipnja do 31. prosinca 

 AD – 16 Prijedlog Rješenja o imenovanju sudaca porotnika 

       Općinskog   suda u Puli 

 Skupština je bez  rasprave  većinom glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  1 

«SUZDRŽANIM» glasom,   donijela 

     R J E Š E N J E 

   o imenovanju sudaca porotnika Općinskog suda u Puli 

      I. 

 Za suce porotnike Općinskog suda u Puli imenuju se: 
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1. MIRJANA MAČINA iz Pule, Kolhiđanska ulica 7 
2. BRANKO IVANOVIĆ iz Pule, Puntižela 8 
3. VIDA MARJANOVIĆ iz Pule, Lošinjska 21 
4. MAJA ČIKIĆ iz Pule, Kochova 20 
5. MIRKO POSAVAC iz Pule, Katalinića Jeretova 14/a 
6. KRISTIJAN PAURO iz Pule, Marijanijeva 1 a 
7. EMILIANA IVANČIĆ iz Pule, Marsovo Polje 26 
8. ESTER CRNKOVIĆ iz Pule, Paganorska 10 
9. ANKA KLUNIĆ iz Pule, Bastianova 32 
10. RINA BLAŠKOVIĆ ROJNIĆ iz Pule, Milanovićeva 16 
11. ĐINA ŠVERKO iz Pule, Monvidalska 22 
12. MARIJA LUKAČ iz Pule, Marulićeva 39 
13. ANĐELA GRABAR iz Pule, Šišanska cesta 90 
14. VESNA GOJAK iz Pomera, Pomer 82 
15. ALDO SANDRI iz Pješćane uvale, II. ogranak 10 
16. DANIJELA ŽGOMBA iz Banjola, Čimulje 15 
17. SLAVICA KAIĆ iz Ližnjana, Put za paleru 36 
18. ANTONIJA MATAKOVIĆ GRIZILA iz Pule, Muntić 46 

      II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u „Službenim novinama Istarske županije“. 

 AD- 17 Prijedlog Rješenja o izboru Komisije za pitanja i zaštitu   

    autohtone talijanske nacionalne zajednice 

a. Prijedlog Rješenja o izboru Odbora za statut, poslovnik, lokalnu i 
područnu (regionalnu) samoupravu 

b. Prijedlog Rješenja o izboru Odbora za financije i proračun 
c. Prijedlog Rješenja o izboru Odbora za gospodarstvo i turizam 
d. Prijedlog Rješenja o izboru Odbora za ljudska prava 
e. Prijedlog Rješenja o izboru Odbora za prava etničkih i nacionalnih 

skupina 
f. Prijedlog Rješenja o izboru Odbora za prostorno uređenje, zaštitu 

okoliša i graditeljstvo 
g. Prijedlog Rješenja o izboru Odbora za društvene djelatnosti 
h. Prijedlog Rješenja o izboru Odbora za predstavke i pritužbe 
i. Prijedlog Rješenja o izboru Odbora za međunarodnu suradnju i EU 

integracije 
j. Prijedlog Rješenja o izboru Komisije za priznanja 
k. Prijedlog Rješenja o izboru Odbora za pitanja antifašističkih boraca 

NOR-a i branitelja Domovinskog rata 

 U raspravi je sudjelovala dr.sc. SANDRA RADOLOVIĆ, koja kaže da ima samo  
jedan kratki prijedlog, možda za razmišljanje Županu u budućem  sazivu. Županija nema po  
meni dva vrlo važna odbora,  kao što ima  Upravni odjel za poljoprivredu, ribarstvo, 
šumarstvo i lovstvo,  tako  bi možda trebao oformiti takav Županijski odbor. I kao  drugi odbor 
također, Županija ima  Upravni odjel za kulturu, možda bi bilo dobro razmisliti  da također 
imamo Upravni odbor za kulturu. 

 PREDSJEDNIK, smatra da su prijedlozi  vijećnice Sanje Radolović dobri i da 
zaslužuju svaku priču o njima, ali to zahtjeva izmjene i dopune županijskih    akata,  ali u 
svakom slučaju prihvaća danu inicijativu. Mišljenja je  da  bi bilo  dobro  da se u  neke odbore 
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uključe i vanjski članovi, tako da su to  dvije stvari o kojima treba porazgovarati do kraja 
godine. 

 Pošto se više nitko ne javlja za riječ prelazi se na glasanje, ali prije toga pita da li  se 
Skupština slaže da se  glasa u  paketu za  sve odbore, pa kako se Skupština  suglasila da se 
glasa u paketu, stavlja na glasanje  prijedlog Rješenja o  izboru  komisija i odbora, pa nakon 
glasanja utvrđuje da je Skupština većinom glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  1 
«SUZDRŽANIM» glasom  donijela  

                                              R J E Š E N J E 

a. o izboru Komisije za pitanja i zaštitu prava autohtone talijanske  
    nacionalne zajednice 
b. o izboru Odbora za statut, poslovnik, lokalnu i područnu     
 (regionalnu) samoupravu 
c. o izboru Odbora za financije i proračun 
d. o izboru Odbora za gospodarstvo i turizam 
e. Prijedlog Rješenja o izboru Odbora za ljudska prava 
f. o izboru Odbora za prava etničkih i nacionalnih skupina 
g. o izboru Odbora za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i 
    graditeljstvo 
 h. o izboru Odbora za društvene djelatnosti 
 i.  o izboru Odbora za predstavke i pritužbe 
 j. o izboru Odbora za međunarodnu suradnju i EU integracije 
 k. o izboru Komisije za priznanja 
 l. o izboru Odbora za pitanja antifašističkih boraca NOR-a i 
    branitelja Domovinskog rata 

 

 Nevija Poropat. navodi kako su usuglašeni stavovi između predsjednika Kluba 

vijećnika IDS-HNS-ISU-HSLS-Zeleni i predsjednice Kluba vijećnika SDP-a, koja je prijedlog 

usuglasila s ostalim strankama opozicije, oko predlaganja članova radnih tijela Skupštine 

Istarske županije. 

a) RJEŠENJE 
o izboru Komisije za pitanja i zaštitu prava 

autohtone talijanske nacionalne zajednice 

I. 

U Komisiju za pitanja i zaštitu prava autohtone talijanske nacionalne zajednice Skupštine 

Istarske županije, izabiru se: 

1. Tamara Brussich, predsjednica 
2. Tea Golja, potpredsjednica 
3. Furio Radin, član 
4. Petar Macura, član 
5. Marino Baldini, član. 

II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim novinama 

Istarske županije". 
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b) RJEŠENJE 
 o izboru Odbora za statut, poslovnik, 

lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu 

I. 

U Odbor za statut, poslovnik, lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu Skupštine 

Istarske županije izabiru se: 

1. Zdenko Pliško, predsjednik 
2. Silvano Hrelja, potpredsjednik 
3. Jasna Bolić, članica 
4. Vanda Poropat, članica 
5. Suzana Ladavac, članica 
6. dr. sc. Sanja Radolović, članica 
7. Monika Udovičić, članica 

II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim novinama 

Istarske županije". 

c) RJEŠENJE 
 o izboru Odbora za financije i proračun 

I. 

U Odbor za financije i proračun Skupštine Istarske županije izabiru se: 

1. Tedi Chiavalon, predsjednik 
2. Monika Udovičić, potpredsjednica 
3. Marija Kadoić Balaško, članica 
4. Vili Rosanda, član 
5. Sandro Jurman, član 
6. dr. sc. Sanja Radolović, član 
7. Ladislav Turčinović, član. 

II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u “Službenim novinama 

Istarske županije. 

d) RJEŠENJE 
 o izboru Odbora za gospodarstvo i turizam 

I. 

U Odbor za gospodarstvo i turizam Skupštine Istarske županije izabiru se: 

1. dr. sc. Sanja Radolović predsjednica 
2. mr.sc. Zvonko Liović, potpredsjednik 
3. Robert Velenik, član 
4. Boris Rogić, član 
5. dr. sc. Tea Golja, članica. 

II. 
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Ovo Rješenje stupa na snagu stupanjem danom donošenja, a objavit će se u “Službenim 

novinama Istarske županije”. 

e) RJEŠENJE 
o izboru Odbora za ljudska prava 

I. 

U Odbor za ljudska prava Skupštine Istarske županije izabiru se: 

1. Eleonora Kotiga Vaš, predsjednica 
2. Gordana Čakić, potpredsjednica 
3. Jasna Bolić, članica 
4. Tamara Brussich, članica 
5. dr. sc. Dubravko Marković, član. 

II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim novinama 

Istarske županije". 

f) RJEŠENJE 
 o izboru Odbora za prava etničkih i nacionalnih skupina 

I. 

U Odbor za prava etničkih i nacionalnih skupina Skupštine Istarske županije izabiru se: 

1. Mirjana Galo, predsjednica 
2. Frančesko Andreja, potpredsjednik 
3. Tamara Brussich, članica 
4. Miloš Bajić, član 
5. Ljerka Peruško, članica. 

II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim novinama 

Istarske županije". 

g) RJEŠENJE 
o izboru Odbora za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo 

I. 

U Odbor za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo Skupštine Istarske županije 

izabiru se: 

1. Aleksa Vale, predsjednik 
2. Vili Rosanda, potpredsjednik 
3. Suzana Ladavac, članica 
4. Robert Velenik, član 
5. Josip Anton Rupnik, član 
6. Milio Bulić, član 
7. Divna Radolović Rosanda, članica 
8. Davor Komar, član 
9. Radovan Cvek, član. 

II. 
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Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u “Službenim novinama 

Istarske županije”. 

h)  RJEŠENJE 
 o izboru Odbora za društvene djelatnosti 

I. 

U Odbor za društvene djelatnosti Skupštine Istarske županije izabiru se: 

1. Irena Peruško, predsjednica 
2. Ljerka Peruško, potpredsjednica 
3. Zdenko Pliško, član 
4. Bruno Stermotić, član 
5. Davor Komar, član 
6. mr. sc. Tatjana Tomaić, članica 
7. Damir Prodan, član. 

II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim novinama 

Istarske županije". 

i) RJEŠENJE 
 o izboru Odbora za predstavke i pritužbe 

I. 

U Odbor za predstavke i pritužbe Skupštine Istarske županije izabiru se: 

1. Vladimir Buršić, predsjednik 
2. Damir Grünbaum, potpredsjednik 
3. Vanda Poropat, članica. 

II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim novinama 

Istarske županije". 

 

j) RJEŠENJE 
 o izboru Odbora za međunarodnu suradnju i europske integracije 

I. 

U Odbor za međunarodnu suradnju i europske integracije Skupštine Istarske županije 

izabiru se: 

1. Cinzia Počeko Kranjec, predsjednica 
2. mr. sc. Tatjana Tomaić, potpredsjednica 
3. Frančesko Andreja, član 
4. Tedi Chiavalon, član 
5. Vedrana Gregorović Hrvatin, članica 
6. Goran Subotić, član 
7. Damir Grünbaum, član. 

II. 
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Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u “Službenim novinama 

Istarske županije“. 

k) RJEŠENJE 
 o izboru Komisije za priznanja 

I. 

U Komisiju za priznanja Skupštine Istarske županije izabiru se: 

1. Bruno Stermotić, predsjednik 
2. Radovan Cvek, potpredsjednik 
3. Vladimir Buršić, član 
4. Nevija Poropat, član 
5. Aleksa Vale, član. 

II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim novinama 

Istarske županije". 

l) RJEŠENJE 
o izboru Odbora za pitanja antifašističkih boraca NOR-a i branitelja 
Domovinskog rata 

I. 

U Odbor za pitanja antifašističkih boraca NOR-a i branitelja Domovinskog rata Skupštine 

Istarske županije izabiru se: 

1. Vedrana Gregorović Hrvatin, predsjednica 
2. Milio Bulić, potpredsjednik  
3. Boris Rogić, član 
4. dr. sc. Dubravko Marković, član 
5. Miloš Bajić član. 

II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja i objavit će se u "Službenim novinama 

Istarske županije". 

 Ovime je dnevni red iscrpljen. 

 Obavještava vijećnike i sve ostale koji dolaze automobilima  da je na  dan zasjedanje 

Skupštine parking iza Doma besplatan.                          

           Sjednica je zaključena u 12,10 sati. 

 

 

 

ZAPISNIK VODIO :                                                                         PREDSJEDNIK SIŽ: 

IVAN KLARIĆ                                                                                    VALTER DRANDIĆ 


